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توئیت های  محتوای  اغلب  که  است  روزی  چند 
فارسی، هشتگ کربلای ۴ دارد. نامی که انبوهی 
از خانواده ها را دوباره به تکرار خاطرات یک عملیات 
نظامی در جنگ ایران و عراق برُد. عملیات کربلای 
۴ در ۵ دی  سال ۱۳۶۵ انجام شد و به دلیل لو 
برجای  مجروح  و  کشته  هزاران  عملیات  رفتن 
گذاشت. بازگشت جسد غواصان در سال گذشته 
به ایران، بار دیگر موجی از سوال  و پرسش در مورد 
چرایی انجام این عملیات را به دنبال داشت. هر 
سال با رسیدن سالگرد این عملیات سوال و انتقاد 

درباره دلایل انجام عملیات بالا می گیرد.
توئیت محسن رضایی خیلی کوتاه بود. او نوشته 
بود: »عملیات کربلای ۴ برای فریب دشمن انجام 
شد. اگر تحلیلگر تاریخی در فهم آن فریب بخورد، 
پس وای به حال نوشته های او.« البته همین سخن 
کوتاه او تا به امروز با طرح ۲۸۰۰ پرسش و نظر در 
پایین حساب توئیتری او همراه بوده است. از طرفی 
اما، زنده یاد هاشمی رفسنجانی )فرمانده جنگ در 
زمان عملیات( در یادداشت های روزانه اش در ۱۱ 
دی ماه نوشته »آقای شمخانی اطلاعات لازم را در 
خصوص نتایج عملیات شکست خورده کربلای۴ 
داد. خیلی بدتر از آن چه تا به حال گفته بودند، 

الاثر  مفقود   ۳۹۰۰ و  شهید   ۱۰۰۰ به  نزدیک 
داشتیم و حدود ۱۱ هزار مجروح.«

این مساله و اعداد و ارقام منتشر شده از آن عملیات 
شوم، حاکی از یک کشتار فاجعه بار دارد. حاکی از 
یک شکست غم بار و ویران کننده که زخم های آن 
تا ابد روی تن این ممکلت باقی می ماند و داغ آن از 
روی پیشانی خانواده های آن جوانان محو نمی شود. 
وقتی فرمانده سپاه وقت سخن از »عملیات دشمن 
فریب« به میان می آورد، آدم دلش می خواهد به 
حال این کوته بینی و بی ارزش جلوه پیدا کردن 
»جان« انسان ها پیش برخی آقایان های های گریه 

کند و اگر از غم این غصه بمیرد هم کافی نیست.
دلمان می خواهد یک توئیتی از غیب ظاهر شود 
و تمام ابهامات بوجود آمده از آن عملیات را محو 
کند. ما معنای عملیات دشمن فریب را می فهمیم، 
اما این چیزی که آقای »محسن رضایی« محترم 
می گوید ، نه یک عملیات دشمن فریب بلکه به 
طور مشخص یک بازی از پیش باخته با جان انسان 
هاست. اگر اینگونه که آقای رضایی می گوید باشد، 
چگونه توانسته اند جشن کربلای ۵ را برگزار کنند 
و سر راحت بر بالین بگذارند؟ یادشان رفته است 
از آثار همان عملیات دشمن فریب به تازگی از 
حاشیه اروند ۱7۵ شهید گلگون دیگر دست و پا 

بسته کشف شدند؟
امیدواریم هر چه سریعتر شخص محسن رضایی به 
این ابهامات بوجود آمده پایان دهند و نگذارند بیش 
از این به حال آن عملیات گریه کنیم. اشک های ما 
باقیمانده اشک خانواده هایی است که حتما حاح 

محسن دیده و یادش نمی آید!

اندر احوالات اظهارات شگفت انگیز آقای میرقائد...
»کربلای4« مقدس تر از ادعای شماست!
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با حکم رهبر انقلاب؛

»صادق آملی لاریجانی«
رئیس مجمع تشخیص 
2مصلحت نظام شد

»دنیای هوادار« از سریال های
در حال تولید گزارش می دهد - 2

از »هیولا« تا
4»فوق لیسانسه ها«

انتخابات هیئت 
فوتبال استان البرز 
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اسلامی  بودجه شورای  و  برنامه  رئیس کمیسیون 
شهر کرج گفت: قیمت منطقه بندی املاک کرج در 

شورای شهر  اصلاح خواهد شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، فرج اله ایلیات در جلسه 
کمیسیون تلفیق بودجه شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: گرچه مبنای قیمت منطقه بندی تعرفه اعلامی 
از سوی اداره دارایی است اما متاسفانه این نهاد از سال 
۹۵ به بعد فرمول های خود را به بلوک بندی تغییر داده 
که با عدالت و منطق همخوانی ندارد. همچنین تعرفه 
اعلام شده از سوی دارایی برای بسیاری از شهروندان 
قابل پرداخت نیست و رقم سنگینی را شامل می شود.
 این مسئول شهری ادامه داد: در بلوک بندی اعمال 
شده از سوی دارایی قیمت ها کلی بوده و بدون 

تفکیک عرض معابر، راسته تجاری، کاربری ها و... 
می باشد، به نحوی که مالک بنای واقع در معبر ۸ 
متری با مالک بنای واقع در معبر ۲۴ متری باید به 
یک اندازه عوارض پرداخت کنند که سیر عادلانه 

ندارد. 
ایلیات خاطر نشان کرد: به همین جهت و با مصوبه 
شورای اسلامی شهر کرج، شهرداری مکلف شد تا 
قیمت منطقه بندی املاک را بر مبنای تعرفه مصوب 
سال ۹۲ دریافت کند که با توجه به ارزش افزوده 
املاک در سال های ۹۲ الی ۹7، این عدد در حال 
حاضر برای ارائه خدمات عمرانی، خدماتی و فرهنگی 

به شهروندان کفایت نمی کند.
 رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر 
کرج با بیان اینکه در حال حاضر هیچ از کلانشهرهای 

کشور قیمت منطقه بندی اعلام شده از سوی اداره 
دارایی را مبنای دریافت عوارض از شهروندان قرار 
نداده اند، خاطر نشان کرد: بر همین اساس مقرر شده 
در افزایش های جدید، بازه ای از ۱.7 الی ۲.۲ برابر 

قیمت های قبلی در نظر گرفته شود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج؛

قیمت منطقه بندی املاک  کرج اصلاح می شود

شهردار تهران با تأکید بر اینکه یکی از وظایف اصلی 
شهرداری مناسب سازی فضاهای شهری است گفت: 
این مسئله به ویژه برای کشوری که جنگ را پشت 

سر گذاشته بسیار مهم است.

به گزارش »دنیای هوادار«، پیروز حناچی با بیان اینکه 
وضعیت شهر در زمینه مناسب سازی معابر با وجود 
تلاش های بسیار قابل قبول نیست، افزود: باید تلاشمان 
را بیشتر کنیم. آموزش به جامعه هدف در این زمینه 
بسیار مهم است. در حال حاضر مناسب سازی معابر 
تنها ۵ درصد است که با توجه به جامعه هدف از جمله 

سالمندان، توان یابان ، کودکان، بانوان و ... باید این 
مناسب سازی به بیش از  ۳۵ درصد افزایش یابد.

وی با اشاره به پذیرش و پایش سلامت کودکان کار 
و خیابانی نیز توضیح داد: در ۱۸ مرکز درمانی روزانه 

پنج کودک کار و خیابان مورد پذیرش قرار می گیرند.
شهردار تهران با اشاره به تلاش های شهرداری برای 
حل موضوع کودکان کار و خیابان، نیز گفت: رعایت 
مسائل حرفه ای و اصول اخلاقی و اجتماعی در این 
زمینه اهمیت زیادی دارد. اگر امروز به داد این کودکان 

برسیم از فردا موثرتر است.
حناچی با اشاره به پایش سلامت ۱۶ هزار و 7۰۰ فرد 

شاغل در حوزه فضای سبز شهر تهران نیز تصریح کرد: 
در طرح پایش سلامت این افراد ۲۵۰۰ فرد بیمار 
شناسایی و به مراکز درمانی ارجاع شدند و پنج نفر نیز 

به اعمال جراحی سنگین نیاز داشتند.

شهردار تهران بیان کرد؛

وضعیت مناسب سازی معابر تهران قابل قبول نیست

سرای  در  سلامت  خانه  سه  گفت:  کرج  شهردار 
محلات کرج مورد بهره برداری قرار می گیرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر کمالی زاده 
گفت: حفظ و ارتقای سلامت شهروندان در سایه 
توانمندسازی جامعه، افزایش مشارکت مردم و جلب 

همکاری های بین بخشی میسر می شود.
بود  لازم  اهداف  این  تحقق  برای  داد:  ادامه  وی 
مرکزی هماهنگ کننده مشخص شود تا از طریق 
به  را  محلات  در  موجود  ظرفیت های  بتوانیم  آن 

فعلیت برسانیم.
 کمالي زاده بیان کرد: بر این اساس خانه های سلامت 
محله در کوچک ترین تقسیمات شهری یعنی محلات 

محله سطح  مجموعه سرای  مي شود.  اندازی  راه 
سلامت ساکنان محله را از طریق مشارکت همگانی و 

همکاری های بین بخشی ارتقاء می دهد.
کمالي زاده یادآور شد: هر شهر نیاز به شهروندان 
سالم دارد که امید است با حرکاتی که در این حوزه 
صورت می گیرد، توسعه شهری را در حوزه سلامت 

جامعه شاهد باشیم.
وي تاکید کرد: امیدواریم بتوانیم قدم های مؤثری را 
با کمک مجموعه های مردم  نهاد در افزایش سلامت 

شهروندان برداریم.

شهردار کرج خبر داد؛

بهره برداری از سه خانه سلامت در سرای محلات کرج 

مدیر شبکه سنجش شرکت کنترل کیفیت هوای 
تهران با اشاره به اینکه غلظت کربن سیاه در تهران 
فیلتر  گفت:نصب  است،  روزها  برابر  پنج  شب ها 
دوده می تواند انتشار کربن سیاه را تا ۹۰ درصد 

کاهش دهد.

با بیان  به گزارش »دنیای هوادار«، احمد طاهری 
اینکه بیش از یک سال است که غلظت کربن سیاه در 
تهران به صورت پیوسته اندازه گیری می شود، اظهار 
کرد: کربن سیاه در چهار ایستگاه ثابت و مکان های 
ترمینال ها،  مانند  شهر  دیزلی  تردد  پر  و  خاص 
اندازه گیری  تونل ها  و  تی  آر  بی   مجاورت خطوط 
می شود. ایستگاه های ثابت سنجش کربن سیاه نیز 
نیز عبارتند از ایستگاه دانشگاه شریف، شهر ری، ستاد 

بحران منطقه 7 و تقاطع اتوبان صدر و مدرس.
مدیر شبکه سنجش شرکت کنترل کیفیت هوای 
تهران با اشاره به اینکه آلاینده کربن سیاه آلاینده ای 
معیار نیست و به همین دلیل برای آن حد استاندارد 
تعریف نشده است، تصریح کرد: این آلاینده بخشی از 
ذرات معلق کوچکتر از ۲.۵ میکرون است همچنین 

به طور مستقیم  اولیه ای است که  کربن سیاه ذره 
منتشر می شود. اندازه اولیه آن حدود ۲۰ تا ۱۰۰ 
نانومتر است ولی هنگامی که در جو قرار می گیرد و 
آلاینده های دیگر روی آن تجمع پیدا می کنند اندازه 

آن به یک تا دو میکرون می رسد.
طاهری با بیان اینکه کربن سیاه تنها آلاینده ای است 
که در تهران به طور شاخص از دیزل و ناوگان سنگین 
منتشر می شود، گفت: به همین دلیل غلظت کربن 

سیاه در طول شب به شدت افزایش پیدا می کند.
وی در ادامه تصریح کرد: در طول روز غلظت کربن 
سیاه بین چهار تا پنج میکروگرم بر متر مکعب است 
ولی در طول شب غلظت آن به طور میانگین به 
حدود ۲۰ تا ۲۵ میکروگرم بر متر مکعب می رسد. 
ایستگاه های  نیز در  آلودگی هوا  در شرایط خاص 
مجاورت بزرگراه ها غلظت کربن سیاه گاهی اوقات تا 
بالای ۴۰ تا ۵۰ میکروگرم بر متر مکعب اندازه گیری 

می شود.
کیفیت  کنترل  شرکت  سنجش  شبکه  مدیر 
هوای تهران افزود: این اعداد هنگامی معنا پیدا 
سازمان  استاندار  اساس  بر  بدانیم  که  می کند 

جهانی بهداشت غلظت کل ذرات کوچکتر از ۲.۵ 
میکرون، ۱۰ میکروگرم بر مترمکعب است ولی در 
تهران آلاینده کربن سیاه - که بخشی از این ذرات 
است - به تنهایی به بالای ۳۰ میکروگرم بر متر 

مکعب می رسد.
طاهری با اشاره به اثراتی که کربن سیاه روی سلامتی 
دارد، اظهار کرد: کربن سیاه به دلیل اندازه خیلی 
کوچک و ماهیت احتراقی خود به مراتب خطرات 
بیشتری نسبت به سایر ذرات دارد. تنها کاری که 
و  سر  داد،  انجام  آن  انتشار  کاهش  برای  می توان 
سامان دادن به ناوگان حمل و نقل دیزل و نصب 

فیلتر دوده است.

مدیر شبکه سنجش شرکت کنترل کیفیت هوای تهران اعلام کرد؛

کاهش ۹۰ درصدی انتشار کربن سیاه با نصب فیلتر دوده

 حاج محسن! نوبت پاسخگویی شما فرا رسیده...

شش هزار  شهید برای »فریب دشمن«؟! 

حرف های عجیب و غریب سردار محسن رضائی درباره فریب بودن »عملیات 
کربلای 4« موجی از واکنش ها را در فضای حقیقی و مجازی برانگیخته است. 
به واقع چگونه می شود عملیاتی که تا سال ها یک عملیات »لو رفته« عنوان 
می شد که در آن  اجانب و شیطان بزرگ و ایادی منافق آن ها به عنوان علت العلل لو رفتن 
عنوان می شدند و به یک حماسه عاشورایی گونه در ذهن ملت مسلمان ایران تبدیل شده بود، 

پس از 32 سال از آن واقعه تبدیل به عملیات هوشمندانه فریب شود ...

2

گفت وگوی »دنیای هوادار« با فرشاد فلاحت زاده؛

این دوره ، بهترین فرصت
         برای قهرمانی است

3

آشنایی با هم گروهان ایران در جام ملت های آسیا 2019 ؛

کشورهایی از جنس جنگ !

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه 
شورای اسلامی شهر کرج؛

قیمت منطقه بندی املاک  
1کرج اصلاح می شود

3
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خبر انتخابات هیئت فوتبال استان البرز باطل شد. فدراسیون فوتبال ایران، طی نامه ایی به اداره ی کل ورزش و جوانان استان البرز انتخابات هیئت فوتبال 
این استان را باطل اعلام کرد. غفرانی، مدیر کل ورزش و جوانان استان البرز، با تایید این خبر گفت: منصور بیک وردی که در انتخابات به عنوان رئیس 

هیئت انتخاب شده بود، تا زمان انتخابات مجمع به عنوان سرپرست هیئت فوتبال استان به فعایت خود ادامه خواهد داد.

انتخابات هیئت فوتبال استان البرز باطل شد

دستگیری سارق 8 میلیاردی 
تجهیزات پزشکی در اصفهان

سرهنگ«سعید سلیمیان«رئیس پلیس آگاهی استان اصفهان اظهار 
داشت: در پی شکایت یکی از شهروندان مبنی بر سرقت تجهیزات 
پزشکی از مغازه وی، بررسی موضوع در دستور کار کارآگاهان پایگاه 

غرب پلیس آگاهی اصفهان قرار گرفت.
وی افزود: کارآگاهان تحقیقات خود را دراین زمینه آغاز و با انجام 
یک سری اقدامات تخصصی موفق به شناسایی و دستگیری سارق 

این مغازه شدند.
این مقام انتظامی بیان داشت: فرد دستگیر شده هنگامی که با 
مستندات پلیس روبرو شد به بزه انتسابی اعتراف کرد و در بازرسی از 
مخفیگاه اش ۸ میلیارد ریال تجهیزات پزشکی سرقت شده کشف شد.

عزل شبانه مدیری که دستور قطع 
درختان را داده بود

ایرج شهین باهر در گزارش قطع اشجار در جلسه شورای شهر تبریز 
اظهار داشت: قطع اشجار در قالب کمیسیون حفظ و گسترش فضای 
سبز رخ می دهد و تمامی قطع و جابجایی درختان بر اساس مصوبات 

این کمیسیون می باشد.
وی ادامه داد: متولی فضای سبز و درختان شهرداری است، در شهر 
هر درخت چندین میلیون هزینه برای شهرداری داشته و چون متولی 
شهرداری است حساسیتش از همه سازمان ها و ارگان ها بیشتر است.

شهردار تبریز با بیان اینکه مادر فضای سبز شهرداری است،گفت: 
برخی فکر می کنند شهرداری علاقمند قطع درختان است و از یاد 

می برند تنها متولی فضای سبز خودِ شهرداری می باشد.
وی ادامه داد: نه تنها اجازه قطع درختان را نمی دهیم بلکه خودمان 
نیز چنین کاری انجام نمی دهیم، در گذشته برخی تغییر کاربری ها و 
از بین بردن درختان بدبینی در مردم ایجاد کرده اما امسال در بودجه 

ردیف تغییر کاربری نبوده است.
وی در خصوص قطع برخی اشجار در سطح شهر گفت: برای شفافیت 
موضوع به مناطق شهرداری ابلاغ کرده ایم که از این به بعد اگر رای 
کمیسیونی اجرا می شود ابتدا اطلاع رسانی شود و حتی برای بریدن 
درختان خشک نیز اطلاع رسانی شود زیرا در سال جاری نیز دیده ایم 
که برخی درختان خشک بر اثر باد افتاده اند که خوشبختانه خسارت 

جانی نداشته است.
وی در خصوص قطع درختان دوکمال نیز عنوان کرد: وقتی برای 
قطع درختان مجوز داریم جای سوال بود که چرا شبانه این اتفاق 
صورت گرفت و از قضا نیز آنجا خبرنگار بود! این مساله نشان از 

شیطنت دارد و به همین دلیل شبانه آن مدیر عزل شد.

حرف های عجیب و غریب سردار محسن 
رضائی درباره فریب بودن »عملیات کربلای 
۴« موجی از واکنش ها را در فضای حقیقی و 

مجازی برانگیخته است .
به واقع چگونه می شود عملیاتی که تا سال ها 
یک عملیات »لو رفته« عنوان می شد که در آن  
اجانب و شیطان بزرگ و ایادی منافق آن ها به 
عنوان علت العلل لو رفتن عنوان می شدند و 
به یک حماسه عاشورایی گونه در ذهن ملت 
مسلمان ایران تبدیل شده بود، پس از ۳۲ سال 
از آن واقعه تبدیل به عملیات هوشمندانه فریب 
شود که بخاطر آن ایران توانسته در عملیات 
بعدی خود، نیروهای دشمن بعثی را وقتی به 
مرخصی رفته بودند در عملیات کربلای پنج 
شکست دهد؟! چگونه می شود عملیاتی که به 
روایت عراقی ها که پاتک علیه این عمیات را 
حصاد الاکبر یعنی دروی بزرگ نامیدند و ایران 
متحمل ۱۳ هزار تلفات شامل ۶ هزار شهید و 
7۰۰۰ هزار زخمی شده بود ) البته آمار سمت 
ایران تعداد شهدای این عملیات را زیر هزارنفر 
عنوان می کند ( را عملیات فریب دانست؟ 
این وسط حرف های عجیب برخی سرداران 
دیگر جبهه و جنگ هم مزید علت شده تا 
این داستان غامض تر از قبل شود. مثلا سردار 
تابناک چنین  با سایت  در مصاحبه  علایی 
گفته:»عملیات کربلای ۵ و عملیات کربلای ۴ 
هر دو بخش هایی از یک عملیات بزرگ بودند 
که با هم طرح ریزی شده بودند. اگر عملیات 
کربلای۴ موفق می شد، طبیعتا دیگر عملیاتی 
به اسم کربلای۵ وجود نداشت. از طرفی اگر 

عملیات کربلای۴ نیز ناکام نمی ماند، عملیاتی 
به اسم کربلای ۵ انجام نمی شد.«

حال ما مانده ایم این وسط با کلی سوال بی 
جواب! به واقع آن همه غواص که با دست 
های بسته پر پر شده بودند، بخاطر عملیات 
بودند؟  جامانده  دشمن  خاک  در  فریب 
مقاومت  فرهنگ  از یک  که  ما  فرهنگ  آیا 
گیرد  می  سرچشمه  حسینی  و  عاشورایی 
می تواند چنین رفتار ناجوانمردانه ای با جان 
جوانان وطن را صرفا به عنوان عملیات فریب 
بپذیرد؟ آقایان ما طاقتش را داریم بفرمایید در 
این چهل سال  دیگر کدام حماسه ها فریب و 
کدام فریب ها حماسه بوده اند؟ جناب رضائی 

شما باید پاسخگوی بیش از این ها باشید.
به عنوان برادر یکی از شهدای ۸ سال دفاع 
مقدس وقتی فیلمی در باب ادعاهای شما در 
زمان سقوط فاو را دیدم دیگر بغضم ترکید. 
حقیقتا حالم خراب شد! دست و قلمم می 
لرزد و فقط خدا خدا می کنم با این خامه 
در قلمم که امروز به تاسی از خونم که  از 
شدت خشم در رگهایم به غلیان و جوش 
افتاده، رسالت روزنامه نگاری ام را در حفظ 
ادب و متانت فراموش نکنم و فریادها و زجه 
هایم را بر کاغذ نپاشم و نکوبم و چنگ نزنم 
و فقط آنچه را که باید پاسخش را بخواهم، با 
حفظ تمام معیارهای یک ژورنالیست متعهد، 

از شما خواستار شوم.
روایت  به  فاو  زمان سقوط  در  سردار، شما 
دکتر روحانی و مرحوم هاشمی )در فیلمی 
که در همین باب منشر شده و در فضای 
مجازی موجود است( آن هم در زمانی که 
شهید ستاری خبر از سقوط قریب الوقوع فاو 
می دادند، می گفتید این ها همه دروغ است 
و فاو فقط با بمب اتم سقوط کند؟ یادتان که 
هست؟ سردار! فاوی که در عملیات ظفرمند 
از  بیش  والفجر ۸ در مدت  العاده  و خارق 

7۰ روز تصرف و تثبیت شد فقط در مدت 
۳۵ ساعت سقوط کرد. می دانی در مفهوم 
تمرینات  آیا شما  یعنی چه؟  نظامی  علوم 
بعثی  نیروهای  ساله  دو  به  قریب  مستمر 
در اطراف بصره و فاو را رصد نمی کردید؟ 
حواستان به تحرکات نیروهای آمریکایی در 
خلیج فارس نبود که عملا در زمان حمله باز 
پس گیری فاو از ایران نیروی دریایی ما را 
در جریان عملیات راهبک یا آخوندک تار و 
مار کردند و نگذاشتند ما از نیروی دریای مان 
در دفاع از فاو استفاده کنیم؟ آیا شما قدرت 
سلاح های شیمیایی عراق را نمی شناختید 
که در عملیات باز پس گیری فاو که عراقی 
ها آن را »توکلنا علی الله« نامیده بودند با 
تاکتیک مشت یک دو موفق شدند خطوط 
عقب و جلوی لشگریان مارا با انواع مختلفی 
از گازهای شیمیایی قفل کنند؟ آیا جان آن 
همه انسان و رزمنده پاکباخته و دلاور میهن 
که به خاطر حفظ کیان اعتقادی و ملی این 
مرز و بوم و ناموس ایرانی در آن جا جمع شده 
بودند ارزش بررسی بیشتر شرایط را نداشت؟ 
غرور رزمندگان ایرانی که بعد از این شکست 
برق آسا، شکست و اسباب تضعیف روحیه 
ای شد که شکست های دیگر را یکی پس 
از دیگری در کارنامه جنگ علیه ما ثبت و 
ضبط کرد چطور؟  آقایان چون جنگ برای 
ما یک دفاع مقدس بود قطعا برای ما ماهیتی 
خصوص  به  هیچکس  اما  دارد  حماسی 
سردمداران جنگ  حق ندارند پشت سر این 
ماهیت قدسی و حماسی نبرد دلاورانه ملت 
ایران با خصم متجاوز، گند کاری های خود را 

حماسه و ذکاوت جا بزند.
 امروز دیگر وقت پاسخگویی شما فرا رسیده 
است؛ به تمامی مادران و پدران و برادران و 
خواهران و فرزندان همان دلاورانی که خون 

هایشان برای این ملت پله های افتخار درست 
کردند و حضرات ظاهرا از همه سریعتر و بهتر از 
این پله ها چند تا یکی بالا رفته اید و از مواهبش 

در کنار سفره انقلاب بهره مند شده اید.
باشید  مسائل   این  پاسخگوی  باید  امروز 
و تاریخ واقعی جنگ را بدون روتوش های 
احساسی بازگو کنید تا دشمنان این سرزمین 
و  اند  نکرده  نگاری  تاریخ  ما  جنگ  برای 
پاسخی را که شما با هزار مصلحت اندیشی 
های شخصی نمی خواهید بگویید، آن گونه 

روایت کنند که خودشان می خواهند!
امروز اگر خبط و خطایی از شما در زمان 
روحیه  همان  با  و  بیایید  سرزده  جنگ 
بودید،  مند  بهره  آن  از  زمانی  که  رزمنده 
با ملت واگویه کنید و بدانید که اگر چنین 
نکنید این ملت نه فقط در درگاه عدل الهی 
که در درگاه عدل همین نظام از شما پاسخ 

خواهند خواست.
آقایان! امروز وقت این است که با ملتتان 
که  زمانی  در  بدانید  و  باشید  روراست 
رسانه های جریان اصلی غرب آنقدر قوی 
در  هم  را  ماست  توانند  می  که  هستند 
نظر ملت ایران سیاه جلوه دهند، فرصت 
سوزی های شما اسباب ریزشی عظیم در 
بین آحاد ملت دلاور ایران از امید بستن 
به نظامی خواهد بود  که همین  ملت برای 

حفظش جان را گواه کرده است...
نه  امیدوارم  و  پاسخ دهید  نشده  دیر  تا 
فقط این پاسخگویی در باب جنگ باشد 
که به مسائل دیگر هم تسری پیدا کند و 
مسئولان دیگر کشور هم در باب حماسه 
سرایی های قلابی دیگر ) اگر وجود دارد !!! 
( حقیقت را هرچه سریعتر با مردم در میان 
بگذارند. به امید آن روز و فرار از تاریکی 

لحظه شماری می کنیم...

هشتاد میلیون کارشناس
حتما دیدید وقتی جایی در بدنتون 
دچار بیماری میشه یا دردی چیزی 
خدای نکرده سراغتون میاد اطرافیان 
انواع و اقسام روشهای درمانی رو از 
تخم مرغ و زرد چوبه و چای و انار 
نوافن و  تا هیوسین و  پخته گرفته 
دیازپام و قولنج شکوندن براتون تجویز 
می کنند. حتما دیدید وقتی دو تا 
ماشین تو خیابون تصادف می کنند صف طویلی از کارشناسان ترافیکی 

در صحنه حاضر میشن و به تشخیص مقصر حادثه مشغول می شن
حتما دیدین وقتی تیم ملی کشتی یا فوتبال یا هر رشته دیگه 
باخت میده یا حرف و حدیثی داره در هر محفلی مورد نقد و 
بررسی علمای اقوام و همکار و غیروذلک قرار می گیره! حتما 
دیدین وقتی قطار از ریل خارج میشه یا کشتی غرق میشه یا 
هواپیما میفته یا پلاسکو میریزه یا اصلا زلزله میاد همه جا بحث 
و تبادل نظر تخصصی درباره علت و علل حوادث مذکور به راه 
میفته. حتما دیدین وقتی دلار گرون میشه یا بنزین سهمیه بندی 
میشه یا با فلان کشور لغو روادید میشیم نطق همگان باز میشه 

و کارشناسی ها تا کاخ سفید و الیزه و خیابون پاستور کش میاد
این کارشناس ها خود ماییم که علی القاعده نمی تونیم در همه 
علوم صاحب نظر و متخصص باشیم حتما یادتون میاد که از 
قدیم گفتن همه کاره هیچ کارس. پس لطفا بیاید اجازه بدیم 
در هر زمینه ای متخصص امور مربوطه اظهار نظر کنند. خیلی 

هم ممنون...

استاندار البرز:
مردم ایران اسلامی همواره

رهرو بصیرت هستند
نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: تمام آحاد مردم ایران 
اسلامی در کنار هم هستند و در این اتحاد و وفاق، چپ، راست و 
میانه معنا ندارد بلکه همه گوش به فرامین مقام معظم رهبری آماده 

جانفشانی و ایثار برای سرفرازی کشور هستند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری 
البرز، دکتر شهبازی بعد از ظهر یکشنبه با حضور در راهپیمایی ۹ 
دی با اشاره به اینکه مردم ایران اسلامی همواره در صحنه هستند، 
افزود: مردم جمهوری اسلامی در ادوار مختلف رهرو بصیرت هستند.
وی با اشاره به اتفاقات ۹ دی سال ۸۸ ادامه داد: اجتماع میلیونی 
مردم متشکل از تمامی گویش ها و گروه های سیاسی در کنار 

یکدیگر نماد اتحاد، انسجام و وفاق مردم بود.
دکتر شهبازی به بیانات مقام معظم رهبری مبنی بر اینکه همه 
اقشار جامعه در حماسه ۹ دی حضور داشتند اشاره کرد و گفت: 
تمامی شهروندان ایران اسلامی با اتحاد و انسجام برای سربلندی 
کشور حضور یافتند. وی افزود: حضور با شکوه مردم البرز در این 
راهپیمایی نمود مضمون بیانات مقام معظم رهبری است که حتی 
کسانی که نظام را باور نداشتند برای ایران اسلامی در حماسه ۹ 
دی حضور پیدا کردند. وی با اشاره به شعارهای انسجام بخش این 
راهپیمایی گفت: این شعارها اتحاد آفرین است بویژه در چنین 
شرایطی که سیاست های نظام استکباری سمت و سوی زیرسوال 

بردن استقلال ایران را پیدا کرده است.

دیدار چهره به چهره استاندار البرز
با مردم در سطح شهر

نماینده عالی دولت در استان البرز با حضور در منطقه کلاک 
بالا، پای صحبت های مردم و کسبه محل در خصوص مشکلات 

و معضلات، نشست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری 
البرز، دکتر شهبازی ظهر یکشنبه با حضور سرزده به منطقه 
کلاک بالا با مردم دیدار و گفتگو کرد. در این بازدید، استاندار 
البرز علاوه بر گفتگو با عابران و اهالی محل به دیدار کسبه قدیمی 
رفته و مشکلات و موانع محله را جویا شده و پای درددل آنها 
نشست. مردم کلاک بالا با استقبال از این حضور ابراز خرسندی 
کرده و مسائل و دغدغه های خود را بیان کردند و دکتر شهبازی 
طی تماس های تلفنی با مسئولان مربوطه بر ضرورت تسریع در 

ساماندهی و رفع مشکلات موجود، تاکید کرد.

دنیای هوادارِ ناراضی اخبار

خبر

»صادق آملی لاریجانی« رئیس مجمع 
تشخیص مصلحت نظام شد

آیت الله علی خامنه ای، رهبر جمهوری اسلامی ایران، روز یکشنبه 
۹ دی ماه صادق لاریجانی را به عنوان رئیس جدید مجمع 

تشخیص مصلحت نظام منصوب کرد.
انتصاب آقای لاریجانی به این سمت کمتر از یک هفته پس 
از مرگ آیت الله محمود هاشمی شاهرودی صورت می گیرد که 

ریاست این مجمع را به عهده داشت.
هاشمی  فوت  به  اشاره  با  خود  حکم  در  خامنه ای  آیت الله 
شاهرودی و »ضرورت سامان یابی هرچه سریعتر ارکان مجمع«، 
صادق لاریجانی را به ریاست این مجمع و همچنین عضویت 

فقهای شورای نگهبان منصوب کرده است.

خبر

حاج محسن! نوبت پاسخگویی شما فرا رسیده...

شش هزار شهید
برای »فریب دشمن«؟! 

علی  ساجدی

استاندار زنجان تاکید کرد ؛
شناسایی مناطق جدید اکتشاف

 در حوزه انگوران
حوزه  فعالان  با  دیدار  در  شنبه  شامگاه  حقیقی  فتح الله 
صادرات و واردات استان زنجان، بر پیگیری شناسایی مناطق 
جدید اکتشاف در حوزه انگوران تاکید کرد و گفت: با توجه 
به تصمیماتی که در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان 
گرفته می شود، انتظار داریم این جلسات در محل کارخانه ها و 
واحدهای تولیدی و صنعتی مشکل دار برگزار و دغدغه های این 

بخش از نزدیک مورد بررسی قرار گیرد.
عرصه  در  امروز  رویکردهای  از  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
استان  صادرکنندگان  برای  صادرات  فرآیند  صادرات،تسهیل 
است، افزود: یکی از گام های اولیه که در راستای تسهیل در امر 
صادرات برای صادرکنندگان استان اتخاذ شده، اخذ مجوز ثبت 
سفارش واردات بدون انتقال ارز در گمرک زنجان است که این 
امر به واسطه وجود مشکلاتی که برای صادرکنندگان استان در 

گمرک تبریز به وجود می آمد، اتخاذ شده است.
حقیقی با تاکید بر اینکه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید باید 
این ستاد مورد  از پیش جدی گرفته شده و مصوبات  بیش 
توجه همه مسئولان باشد، تصریح کرد: بی تردید ستاد تسهیل 
استان  تاثیرگذار و مهم  از جلسات  تولید، یکی  و رفع موانع 
به شمار می رود، از این رو تاکید ما بر برگزاری این ستاد در 
محل کارخانه ها، واحدهای تولیدی و صنعتی مشکل دار است؛ 
چراکه با این اقدام می توان مشکلات این واحدها را از نزدیک 

بررسی و احصا کرد.

چرا لوازم خانگی ارزان نشد؟
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی گفت: پیشتر اعلام شد که ۴ 
تولیدکننده داخلی اسنوا، دوو، بوتان، سینجر ۲۰ درصد قیمت های 
خود را کاهش دادند اما با مخالفت برخی تولید کنندگان دیگر مواجه 

شده اند.
محمد طحان پور با بیان اینکه انبارهای تولید کنندگان پر از کالا است، 
گفت: تولید کنندگان مجبورند به صورت قسطی و شرایطی کالای خود 

را بفروشند.
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی افزود: در حال حاضر بازار با 

نخریدن کالا مواجه است و علت آن درآمد ضعیف مردم است.
طحان پور متذکر شد: اگر شرایط به همین شکل پیش رود تولید کننده 
علاوه بر اینکه توان رقابت ندارد، توان تأمین هزینه ها را هم نخواهد 

داشت و تولید متوقف می شود.
 محمد طحان پور با اعلام اینکه در 7 ماه امسال تولید کنندگان 

بیشترین سود را کرده اند، گفت: خود دولت گرانفروشی می کند.
عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان لوازم خانگی با اظهار اینکه 
افزایش تولید باعث کاهش قیمت نشده است، افزود: تولید تابع شرایط 
است. افزایش قیمت در بازار ناشی از افزایش قیمت تولید کنندگان نبود.

غزنوی افزود: با افزایش قیمت برخی مواد اولیه مانند آلومینیم و مس که 
در صنایع تولید لوازم خانگی کاربرد دارد، به طور میانگین حدود ۲۰۰ 

درصد افزایش قیمت داشته ایم.
او با بیان اینکه ارز نیمایی ثبات نداشته و رو به گرانی است، گفت: در 

شرایط حاضر کاهش قیمت برای تولید بیش از این ممکن نیست.

خبر

ورود سامانه بارشی از جنوب 
و جنوب غرب به کشور

دیروز با ورود سامانه بارشی از جنوب و 
جنوب غرب به کشور، از امروز در برخی 
مناطق شاهد ابرناکی، بارش باران و برف 

خواهیم بود.
به گزارش »دنیای هوادار« ، با ورود سامانه 
بارشی از جنوب و جنوب غرب به کشور، 
و  در جنوب خوزستان  بارش  و  ابرناکی 
استان های بوشهر، فارس، چهار محال و 
بختیاری، کهگیلویه و بویر احمد و جنوب 
لرستان شروع می شود و در مناطق مرتفع 
می  بینی  پیش  برف  بارش  سردسیر  و 

شود.
امروز با تقویت سامانه بارشی در جنوب 
کشور دامنه فعالیت آن به شرق، جنوب 
کشور  مرکزی  مناطق  برخی  و  شرق 
گسترش می یابد و سبب بارش باران و 

برف در این مناطق می شود.
امروز در استان های فارس، بوشهر و کرمان 

بارش از شدت بیشتری برخوردار است.
در  موقت  طور  به  بارش  شنبه  سه  روز 
کشور خاتمه یافته و روز چهارشنبه با ورود 
جنوب  در  بارش  جدید،  بارشی  سامانه 

غرب و غرب شروع می شود.

پرداخت ۳ بسته حمایتی
 تا آخر سال

محمدحسن زدا، رییس سازمان بهزیستی 
کشور در حاشیه در آیین تکریم از انوشیروان 
محسنی بندپی و معارفه وحید قبادی دانا، 
معاون وزیر و رئیس سازمان بهزیستی کشور 
با اشاره به تامین اعتبار برای بسته حمایتی 
مستمری    بگیران گفت: به امید خدا از دو روز 
دیگر این مبلغ را به حساب مستمری   بگیران، 
بازنشستگان و بازماندگان واریز خواهیم کرد.

وی ادامه داد: دو میلیون و ۶۰۰ هزار نفر 
شناسایی شده اند که به هر خانواده، ۲۰۰ 
هزار تومان به حساب سرپرست خانوار واریز 
می   شود. البته آنهایی که دارای هم    پوشانی 
هستند اجازه بدهند که ما به آنها پرداخت 
نکنیم. وی درخصوص اختصاص بسته   های 
حمایتی به کارگران تصریح کرد: کارگرانی 
که تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی 
باشند و حقوق آنها زیر سه میلیون تومان 
باشند اطلاعات آنها را داریم و به محض اینکه 
دوستان در وزارت تعاون تصمیم بگیرند که 
به این قشر بسته حمایتی تحویل بدهند، این 
اطلاعات را در اختیار آنها قرار اعلام خواهیم 
داد و بدون شک در زمان قطعی شدن این 

موضوع حتما اعلام می   کنیم.

موج اول
 آنفلوآنزا آمد

مسعود مردانی  در گفت و گویی اعلام کرد: 
موج اول آنفلوآنزا در تهران و شهرهای دیگر 
همه گیر شده و مردم باید بهداشت فردی و 

اجتماعی را رعایت کنند.
وی اظهار داشت: علایم آنفلوآنزا شدیدتر از 
سرماخوردگی است و ویروس آنفلوآنزا انواع 
مختلفی دارند و به وسیله قطرات دهان یا 

بینی پخش می شوند.
مردانی با بیان اینکه آنفلوآنزا با تب شدید 
آغاز می شود، ادامه داد: اگر فرد مبتلا به 
آنفلوآنزا، عطسه یا سرفه کند، ویروس در 
بدن،  هوا پخش می شود و سردرد، درد 
احساس خستگی، دردهای عضلانی و غیره 

از علایم ابتلا به این بیماری است.
استاد دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
تصریح کرد: فردی که مبتلا به آنفلوآنزاست 
باید علاوه بر مصرف داروهای ضد ویروسی 
زیرا  کند  استراحت  کاملا  بیماری،  این 

آنفلوآنزا بیماری مسری است.
آنفلوآنزا  به  که  فردی  افزود:  پزشک  این 
مبتلا شده بهتر است باید در خانه بماند و با 
حضور خود در مدرسه یا محل کار دیگران 

را بیمار نکند.

رشد صادرات محصولات 
فولاد نطنز به خارج

بازدید  حاشیه  در  طرقی  توکلی  جواد 
از  اصفهان  ساختمانی  مصالح  کارگروه 
اظهار  نطنز،  ذوب آهن  و  فولاد  مجتمع 
کرد: در ۹ ماهه نخست امسال با توجه 
ایران،  علیه  جانبه  یک  تحریم های  به 
توانسته ایم علاوه بر تأمین بازار داخلی در 
صادرات هم با رشد ۱۰۰ درصدی مواجه 
باشیم.وی افزود: پیرو منویات مقام معظم 
رهبری مبنی بر عمل به اقتصاد مقاومتی و 
اشتغال زایی برای جوانان ایرانی با این میزان 
رشد ۱۰۰ درصدی در صادرات، برای ۲۰۰ 
نفر به صورت مستقیم و یک هزار نفر به 
صورت غیرمستقیم شغل ایجاد شده است.

مدیر مجتمع فولاد و ذوب آهن نطنز گفت: 
برخی از محصولات این مجتمع که شامل، 
انواع میلگردهای کلاف صنعتی و کششی 
عراق،  به کشورهای  است  بوده  و شاخه 
خلیج  و کشورهای حوزه  لبنان  سوریه، 
فارس صادر شده است.مدیر مجتمع فولاد 
و ذوب آهن نطنز گفت: توسعه واحدهای 
فولاد سازی، افزایش صادرات، تأمین مواد 
اولیه زیرشاخه و تأمین مواد اولیه تعداد 
از  کشور  صنعتی  واحدهای  از  زیادی 

برنامه های آینده این مجتمع است.

کارت زرد میرلوحی
  به حناچی

سید محمود میرلوحی عضو 
شورای شهر تهران در تذکر 
پیش از دستور خود که در 
صد و دهمین جلسه شورای 
منظور  به  کرد  ایراد  شهر 
برگزاری مناقصه جهت طرح 
به  مبدأ  از  پسماند  تفکیک 

شهردار تهران تذکر داد.
عضو شورای شهر تهران با ابراز تأسف از اینکه مناقصه این 
طرح با تأخیر انجام شده و به شهر تهران خسارت وارد کرده، 
جمله  از  مناطق  شهرداران  متعدد  گزارشهای  کرد:  اظهار 
مناطق ۴، ۶، ۹، ۱۰، ۱۱، ۱7 و ۱۸ حاکی از آن است که 
برگزاری مناقصه با پیمانکاران خیلی آهسته پیش می رود و 

این وضعیت مشکلات شدیدی را به وجود آورده است.

کریمی قدوسی اسناد فتنه ۸۸ را به 
علی مطهری تحویل داد

روز  علنی  جلسه  ادامه  در 
شورای  مجلس  یکشنبه 
کریمی  جواد  اسلامی 
مشهد  نماینده  قدوسی 
مرکزی  شورای  عضو  و 
نمایندگان  فراکسیون 
ولایی در نطق میان دستور 
پیرامون فتنه ۸۸ و حماسه 

۹ دی سخنرانی کرد. در پایان این سخنرانی، کریمی قدوسی 
نایب رئیس مجلس که  به علی مطهری  را  فتنه ۸۸  اسناد 
ریاست جلسه را برعهده داشت تقدیم کرد و گفت: یک بار 
دیگر اسناد فتنه ۸۸ را تقدیم رئیس جلسه می کنم تا ان شاء 
الله با ملاحظه این اسناد، آن کسانی که شبهه ای در مورد 

فتنه براندازی دارند، شبهه هایشان رفع شود.

فرماندهی انتظامی تهران بزرگ پلیس 
نمونه کشوری شد

رحیمی«  »حسین  سردار 
در  پایتخت  پلیس  رئیس 
اینکه  بیان  با   ، گفت وگویی 
فرماندهی  خوشبختانه 
انتظامی تهران بزرگ در بین 
۳۲ فرماندهی استانی ناجا به 
عنوان فرماندهی نمونه انتخاب 
شد، اظهار داشت: این افتخار با 

تلاش شبانه روزی همکارانم در فرماندهی انتظامی تهران بزرگ به 
دست آمده است. وی ادامه داد: فرماندهی انتظامی تهران بزرگ 
در سال گذشته با استفاده از تمامی ظرفیت خود با مجرمان 
به شدت برخورد کرد.فرمانده انتظامی تهران بزرگ گفت: پلیس 
پایتخت همچون گذشته با تمام توان عرصه را بر مجرمانی که 

بخواهند امنیت تهران را برهم بزنند، برخورد خواهد کرد.

اخبار

مهرداد تیموری
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

اسطوره فوتبال اسپانیا، پیش بینی کرده که ایران به نیمه نهایی جام ملت های آسیا خواهد رسید. مهمان شب گذشته برنامه ویژه جام ملت های آسیای شبکه ورزشی
الکاس، ژاوی هرناندز، هافبک اسپانیایی السد قطر بود. اسطوره بارسلونا معتقد است که ژاپن با حذف ایران به فینال خواهد رسید و قطر نیز با شکست استرالیا، 

حریف ژاپن در فینال خواهد شد که در نهایت، قطر با برد برابر ژاپن به قهرمانی آسیا در سال ۲۰۱۹ خواهد رسید

ژاوی:  قطر با شکست ژاپن در فینال، قهرمان خواهد شد!

رقابت های جام ملت های اسیا از هفته 
اینده آغاز می شود این رقابت ها را چطور 

ارزیابی می کنید؟
این مسابقات هر ۴ سال یکبار برگزار می شود 
و تیم های آسیایی با تمام قدرت در این رقابت 
ها حاضر می شوند و فکر می کنم با حضور 
تیم های پرقدرت ژاپن،کره و استرالیا شاهد 
رقابت جذابی باشیم و هرچه قدر این مسابقات 
به مراحل بالاتر می رود رقابت ها حساس می 
شود و فکر میکنم در این دوره از مسابقات 

شاهد اتفاقات جذابی باشیم.

شرایط تیم را چطور می بینید؟
بازیکنان بسیار آماده ای را در اختیار داریم و 
کادرفنی نیز شناخت خوبی از آن ها دارد و پس 
از ۸ سال حضور کیروش در ایران این رقابت 
ها بهترین زمان ممکن برای کسب قهرمانی در 
آسیا است. به نظر من اکنون یکی از آماده ترین 
تیم های پس از انقلاب را در اختیار داریم و 
همین عامل انتظار مردم را از تیم ملی افزایش 
داده تا پس از ۴ دهه به افتخار قهرمانی در جام 

ملت های آسیا دست یابیم.

خیلی ها معتقد هستند تیم ملی باید 

در این رقابت ها بازیهای هجومی را به 
نمایش بگذارد نظر شما چیست؟

باید اندیشه های جام جهانی و بازی تدافعی 
را کنار بگذاریم و در قالب بهترین تیم آسیا 
در این رقابت ها حاضر شویم. در صورتی که 
بخواهیم با تفکرات تدافعی جام جهانی مقابل 
حریفان آسیایی صف آرایی کنیم بدون شک 

به مشکل برمی خوریم.

یکی از نگرانی ها مصدومیت چند تن از 
ملی پوشان است در این ارتباط صحبت 

کنید؟
بازیکنان خوبی را به دلیل مصدومیت از دست 
دادیم که می توانستند حتی در نقش ناجی تیم 
ظاهر شوند برای مثال در بازی های تدارکاتی 
علی قلیزاده از آمادگی بسیار بالایی برخوردار 
بود و حضور او می توانست کمک زیادی به 
تیم کند.در حال حاضر هم جهانبخش و سردار 
هم مصدوم هستند امیدوارم این ملی پئشان با 
آمادگی بالا در رقابت ها حاضر شوند و حضور 
آماده آنها می تواند نقش بسزایی در بازی های 

تیم ملی داشته باشند.

اخیر  حواشی  با  ارتباط  در  صحبی  آیا 

سرمربی تیم ملی با برخی مربیان فوتبال 
ایران دارید؟

در ارتباط با این سوال دوست ندارم پاسخگو 
تیم ملی  از  باید  باشم چون در حال حاضر 
حمایت کرد و این جام بهترین فرصت برای 
قهرمانی است و درخواست من از اهالی فوتبال 
این است که فقط با صحبت های خود باعث 
افزایش روحیه ملی پوشان شوند کی روش 
مربی ای بزرگ و دارای کارنامه درخشان است 
و به نظر می رسد جام ملت ها بهترین زمان 
برای به نتیجه رسیدن زحمات اودر ایران است.

این  در  بازیکن  کدام  نظر شما جای  به 
تورنمت خالی است؟

کی روش بهترین ها را انتخاب کرده است ولی 
جای بازیکنانی همچون قلی زاده، ،کاوه رضایی 
و سید حسین حسینی در تیم ملی خالی است 
ولی این نفرات هم نباید ناامید شوند و می توانند 

خود را آماده تورنمنت های آینده کنند.

شما کدام مربی را بهترین مربی خارجی 
بعد از انقلاب می دانید؟

ایویچ کمتر از یک سال در ایران حضور داشت 
اما تاثیرات زیادی را بر فوتبال ما گذاشت که 

پس از گذشت ۲۰ سال قابل مشاهده است 
متاسفانه مقابل ایویچ قدرشناس نبودیم و در 
حالی که می توانستیم از حضور او استفاده 
مضاعفی ببریم باعث شدیم تا پیرمرد کروات 
با گریه ایران را ترک کند و موقعیت ایویچ به 
کسانی واگذار شد که فوتبال ایران را از مسیر 

پیشرفت دور نگاه داشتند.

بهترین تیم ملی در ادوار جام ملت های 
اسیا کدام است؟

در سال های قبل از انقلاب که بهترین ستاره ها 
در تیم ملی حضور داشتند ولی از نظر من تیم 
ملی سال ۱۹۹۶ که موفق شد رتبه سوم آسیا 
را کسب کند بهترین بود و اگر ناداوری در بازی 
با عربستان نبود ما می توانستیم قهرمان آسیا 
شویم و محمد مایلی کهن در آن سال ستاره 

های بزرگی را به فوتبال ایران معرفی کرد.

و صحبت پایانی؟
اکنون زمان حمایت از تیم ملی است و باید 
حضور  برای  را  تفکراتی  چه  کیروش  دید 
موفق در جام ملت های آسیا اعمال می کند 
و امیدوارم در نهایت تیم ملی ایران به مقام 

قهرمانی این دوره از مسابقات برسد.

آسیا،  فوتبال  کنفدراسیون  پیش  ماه ها  از 
شعارهای پیشنهادی خود برای تیم های حاضر 
در رقابت های جام ملت های آسیا را اعلام کرد و 
فراخوانی داد تا مردم این کشورها با شرکت در 
نظرسنجی، یکی از شعارها را برای تیم ملی کشور 

خود انتخاب کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، بعد از مدتی نتیجه 
با یک شعار  تیم  تا هر  نظرسنجی ها اعلام شد 
شاید  اما  شعارها  شود.  حاضر  رقابت ها  در  ویژه 
در سایه ترین بخش از رقابت ها باشند که کمتر 
کسی به آن ها توجه می کند. حال آنکه همین 
عبارت های کوتاه ساده که به انتخاب ملت همان 
کشور درآمده اند، معرف شخصیت تیم ها و اهداف 

و انگیزه های شان است.
 »هشتاد میلیون نفر، یک ملت «، یک قلب»برای 
غیرممکن رویاپردازی کن«، »به همه احترام بگذار 
و از هیچکس نترس«، »برای یک رویا می جنگیم« 
از این شعارها ساده نگذرید! این شعارها ترکیب های 
جادویی هستند که قرار است نمایندگان ملت ها را 
در تورنمنتی که پیش روست، سرپا نگه دارند و 
مسبب انگیزه شان شوند. شعارهایی که هر کدام 
زیبایی های خاص خود را دارند و دنیایی از آرزوها و 
انگیزه ها را در پس خود پنهان کرده اند. اصلاً کافی 
است که شعار هر تیم نگاه کنید تا ببینید چند 
مرده حلاج اند و قرار است در این رقابت ها تا کجا 

پیش بروند.
جنگ های  از  قبل  رجزخوانی های  مثل  درست 
باشد  داشته  هم  اغراق  شاید کمی  که  باستانی 

اما شناسنامه ای از جنگجو را به حریفش نشان 
می دهد. تیم های آسیایی اما با چنین شناسنامه ای 

قرار است به مصاف حریفان خود بروند.

ایران: هشتاد میلیون نفر، یک ملت، یک قلب
این همان شعاری است که تیم ملی فوتبال ایران، 
در جام جهانی داشت. مردم هم دوستش داشتند. 
ای اف سی هم وقتی قرار شد سه پیشنهاد خود را 
برای شعار تیم ملی ایران بدهد، بعد از ۸۰ میلیون 
نفر، یک ملت، یک قلب، شعار مشابهی دیگری 
را هم به کار برده بود، تحت عنوان: » یک ملت، 
یک قلب، یک تیم ملی« که بسیار به شعار تیم 
بود و نشان می داد  ملی در جام جهانی نزدیک 
این  با  است.  نشسته  دل ها  به  چقدر  شعار  این 
حال نظرسنجی ها، کی روش و پسرانش را با همان 
شعار راهی جام ملت ها کرده است تا نماینده ۸۰ 
میلیون ایرانی و ملتی باشند که قلب خود را با تیم 
قهرمانی اش  رقابت هایی می کنند که  راهی  ملی 

آرزوی مان است.
بعد از نمایش خوبی که تیم ملی ایران در گروه 
دشوار خود در جام جهانی پشت سر گذاشت، همه 
از این تیم انتظار قهرمانی آسیا را دارند. به خصوص 
بعد از حذف ناراحت کننده تیم ملی در دوره قبلی 
ایران  بودند  معتقد  خیلی ها  که  مسابقات  این 
می توانست در مرحله حذفی، عراق را شکست دهد 
و شاید اگر از سد عراق می گذشت، حتی به فینال 
هم می رسید. حالا اما زمان جبران رسیده و جشن 

قهرمانی که مردم ایران انتظارش را می کشند.

عراق: شیرها همیشه پیروز می شوند
فوتبال  ملی  تیم  لقب  بین النهرین«  »شیرهای 
عراق بوده است و آن ها دوست دارند خود را به 
این نام به فوتبال جهان معرفی کنند. مردم عراق 
این شعار را برای تیم ملی کشورشان از بین این 
سه شعار انتخاب کردند: دست یابی به ستاره ها، 
شیرها همیشه پیروز می شوند، برای افتخارعراق 

متحد شوید.
نمی توان قهرمانی جام ملت های آسیا در سال 
۲۰۰7 با آن همه تیم سرشناس و قدرتمند از 
جمله ایران، عربستان سعودی، استرالیا، ژاپن، 
کره جنوبی و مشکلات ناشی از جنگ در عراق 
را از خاطره ها برد. تیم ملی فوتبال عراق در 
جام  ملت های آسیای ۲۰۱۵، در مرحله حذفی 
ایران را در وقت های اضافه شکست داد اما در 
مرحله نیمه نهایی ۲-۰ به کره جنوبی باخت و 
بازی رده بندی را هم با نتیجه ۲ بر ۳ به امارات 
بین النهرین  شیرهای  این  حالا  کرد.  واگذار 
امارات  به  مسابقه،  آن  انتقام  گرفتن  برای 
می آیند و حریف سرسختی برای همگروهی ها 

به حساب می آیند.

ویتنام: جنگجویان ستاره طلایی
بزرگ  طلایی  ستاره  یک  نقش  ویتنام،  پرچم 
است در زمینه قرمز رنگ پرچم. شعار این تیم 
آسیا  ملت های  جام  رقابت های  در  حضور  برای 
هم برگرفته از همین نقشی است که بر پرچم 
ملی  تیم  بازیکنان  است.  نشسته  ویتنام  کشور 

فوتبال این کشور، خود را جنگجویان همان ستاره 
طلایی می دانند که تمام پرچم کشورشان را فرا 
گرفته است. جالب است بدانید قرار گرفتن این 
ستاره طلایی روی پرچم ویتنام به نشانه اتحاد 
است. ستاره ی پنج پر زرد نشانه ی اتحاد کارگران، 
سربازان، مردم عادی، جوانان و خردمندان است و 
حالا ملی پوشان فوتبال این کشور هم به این حلقه 

اتحاد وارد شده اند.
علی رغم صحبت های اولیه سرمربی  این تیم مبنی 
بر اینکه هدف  ویتنام را قهرمانی و صعود به فینال 
اعلام کرده بود، به تازگی همین سرمربی مصاحبه 
 D  دیگری داشته و اعلام کرده همین که از گروه
صعود کنند برای شان کافی است. سرمربی این تیم 
در آخرین مصاحبه اش حتی گفته بود، شاید بتواند 
از سد دیگر تیم ها عبور کند اما بعید است موفق به 

شکست ایران شوند.

یمن: هرگز تسلیم نمی شویم
شاید این برازنده ترین شعاری باشد که یمنی ها 

برای  رقابت ها  از  دوره  این  برای  می توانستند 
خود انتخاب کنند.  آن ها تا همین جا هم تسلیم 
نشده اند که توانسته اند در شرایط نابسامان کشور 
خود به این دوره از رقابت های جام ملت ها صعود 
کنند. ضمن اینکه نباید فراموش کرد که عراق هم 
درست در سالی توانست قهرمان جام ملت های 
آسیا شود که با مشکلات ناشی از جنگ دست 

به گریبان بود.
تیم فوتبال یمن در شرایطی به رقابت های جام 
با  این کشور  که  کرده  پیدا  راه  آسیا  ملت های 
جنگ درگیر است. اتفاقاً صعود این تیم در چنین 
شرایطی به شدت مورد توجه قرار گرفته و خود 
یمنی ها بارها و بارها ابراز امیدواری کرده اند که 
به لب  را  لبخند  این شرایط سخت  بتوانند در 
این حال خیلی ها  با  بیاورند.  مردم کشور خود 
یمن را از همین حالا چندان جدی نمی گیرند 
انگیزه های  آن ها  که  کرد  فراموش  نباید  اما 
بزرگی دارند و با همین انگیزه ها می توانند حتی 

شگفتی ساز شوند.

گزارشی از شعار تیم های ملی در جام ملت های آسیا؛

رجز خوانی به سبک شاعرانه

رئیس هیئت تیراندازی استان البرز خبر داد؛
ادامه حضور »شهدای شهرداری کرج«

در لیگ تیراندازی کشور 
رئیس هیئت تیراندازی استان البرز از ادامه حضور تیم تیراندازی 
استان البرز در لیگ دسته اول کشور با نام شهدای شهرداری کرج 
خبرداد و گفت: این اتفاق پس از نشست با عضو شورای شهر و 

تفاهم صورت گرفته رقم خورده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، نرگس کشاورز اظهار کرد: جلسه ای با 
حضور مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز، وحیدی نایب رییس 
شورای شهر کرج وعلوی مدیر تربیت بدنی شهرداری کرج برگزار 
شد و مقرر شد تا تیم البرز در لیگ دسته اول کشور به شهرداری 
واگذار و با نام شهدای شهرداری کرج در این رقابت ها حاضر شود.

کشاورز در خصوص آخرین وضعیت سالن مطهری کرج گفت: 
موضوع تیر اندازی سالن نیمه کاره مطهری در همین جلسه مطرح 
شد و مدیرکل ورزش و جوانان در این زمینه قول مساعدت داد و 

مقرر شد بزودی تکلیف این سالن مشخص شود.
وی تصریح کرد: از آن جا که در مردادماه سال آینده میزبانی از 
استعدادهای برتر رشته تیراندازی به البرز واگذار شده بهره برداری 

از سالن اختصاصی برای ما از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
رئیس هیئت تیراندازی با بیان این که تمامی نفرات حاضر در تیم 
استان البرز بومی هستند گفت: البرز برای نخستین بار در لیگ 
کشور شرکت کرده و در پایان نیم فصل این رقابت ها در رده 

هفتم جای دارد.
کشاورز ادامه داد: باعث خرسندی است که تیمی جوان و بومی 
روانه این رقابت ها شده و بدون شک در نیم فصل دوم می توانیم 
به رده های بالاتر دست یافته و حرف های زیادی برای گفتن 

داشته باشیم.
وی از تعامل با اداره آموزش و پرورش در خصوص شناسایی دانش 
آموزان مستعد خبرداد و گفت: جلسه ای با حضور مسئولین 
آموزش و پرورش و رئیس هیئت ورزش دانش آموزی برگزار شد 
و مقرر شد تا از مدارس به عنوان پایگاه شناسایی استعدادهای 

تیراندازی استفاده شود.
رئیس هیئت تیراندازی استان البرز تصریح کرد: از ۲۰ دی کلاس 
های مربیگری و داوری با حضور مربیان ورزش مدارس شهرستان 
های استان البرز برگزار می شود و بدون شک دانش افزایی مربیان 

شناسایی استعدادهای بسیاری را در پی خواهد داشت.
کشاورز در پایان ضمن امیدواری از ظرفیت انسانی حاضر در البرز 
گفت: در حال حاضر ۲ بازیکن البرزی در تیم ملی تیراندازی حضور 
دارند و امیدواریم باتوجه به فعالیت های کارشناسی شده که در 
زمینه استعدادیابی در حال انجام است در آینده بازیکنان بیشتری 

را در تیم های ملی داشته باشیم.

اخبار استان

 طارمی به پرسپولیس نزدیکتر شد
تیم فوتبال الغرافه قطر در این فصل به همراه مهدی طارمی، مهاجم 
تیم ملی کشورمان نتایج مطلوبی را کسب نکرده است. دیروز هم 
گورکوف، سرمربی فرانسوی الغرافه به انتقاد از عملکرد مهاجم ایرانی 
خود پرداخت و گفت: »طارمی ما را نا امید کرد. او علی رغم توانایی 
فنی و بدنی بالا و بازی های خوبی که در تیم ملی ایران انجام می دهد 
اما در باشگاه الغرافه نتوانسته این توانایی ها را به کار بگیرد و فصل 
خوبی را پشت سر نگذاشته است.« نارضایتی سرمربی الغرافه از 
عملکرد طارمی می تواند جدایی او از این تیم و پیوستن احتمالی اش 

به پرسپولیس را تسریع کند.

نگاه هوادار

فقط 4 مربی بومی حضور دارند؛
جام ملت های آسیا با مربیان 21 ملیتی !

جام ملت های آسیا برای اولین مرتبه با حضور ۲۴ تیم برگزار 
می شود و نکته جالب توجه تنوع ملیتی مربیان تیم های مختلف 

قاره است.
به گزارش »دنیای هوادار«، رقابت های جام ملت های آسیا در 
شرایطی از ۱۵ دی ماه در کشور امارات آغاز می شود که چهره های 

بزرگی روی نیمکت های تیم های آسیایی وجود دارند.
۲۱ مربی از کشورهای آرژانتین، پرتغال، ایتالیا، صربستان، انگلستان، 
جمهوری چک، استرالیا، بلژیک، آلمان، روسیه، اسلوونی، کره جنوبی، 
و  شمالی  کره  ژاپن،  الجزیره،  هلند،  نگرو،  مونته  اسپانیا،  اسلواکی، 

ترکمنستان در این رقابت ها حضور دارند.
فقط چهار تیم در این رقابت ها هستند که با مربی های بومی در مسابقات 
شرکت خواهند کرد و ژاپن، استرالیا، ترکمنستان و کره شمالی این چهار 

کشور هستند.
مرحله نهایی رقابت های جام ملت های آسیا شاهد نام های 
بزرگی روی نیمکت ها خواهد بود؛ نظیر مارچلو لیپی که با ایتالیا 
قهرمان جام جهانی ۲۰۰۶ شده و تماشای او با تیم ملی چین 
جالب توجه خواهد بود، یا زاکرونی مربی سابق میلان که پس 
از کسب قهرمانی با ژاپن، حالا به دنبال قهرمانی به عنوان میزبان 

رقابت ها با امارات است.
روی نیمکت فیلیپین هم که برای اولین مرتبه به مرحله نهایی راه یافته، 
شاهد حضور اریکسون هستیم که تجربیات فراوانی از حضور در فوتبال 

ایتالیا و سرمربیگری در تیم ملی انگلستان دارد.
همچنین باید به هکتور کوپر روی نیمکت ازبکستان اشاره کرد و کارلوس 
کی روش که یکی از مربیان پرافتخار فوتبال دنیا در رساندن تیم ها به 

جام جهانی به شمار می رود.

خبر

حسینی در دوراهی ماندن و رفتن

سید حسین حسینی، دروازه بان جوان استقلال سرانجام از لیست 
نهایی تیم ملی برای رقابت های جام ملت های آسیا خط خورد،  تا 
این بار هم در قامت یک بازنده اردوی دوحه را ترک کند. خط 
خوردن او از فهرست نهایی تیم ملی)۸ ماه بعد از نرفتن به جام 
جهانی( این پیام را برای گلر استقلال دارد که او فاقد سطح مدنظر 
فنی برای حضور در جمع ملی پوشان است. حسینی در جام جهانی 
۲۰۱۸رقابت را به امیر عابدزاده باخت که به عنوان گلر لژیونر،  با 
شماره ۲۲گلر ایران در جام جهانی بود و حالا این بار این جنگ را 
به پیام نیازمند واگذار کرد تا در جام ملت ها حضور داشته باشد؛ 
گلری که در سپاهان روند یکسانی داشت و برخلاف حسینی 

نیمکت نشینی را تجربه نکرد.
مشکل بزرگ حسینی برای حضور در جام جهانی نیمکت نشینی های 
پرتعداد او در این فصل از رقابت های لیگ ایران است که حتی 
دعوت شدن او را نیز زیر سؤال برده بود. حسینی با وجود اینکه 
مقابل سپیدرود رشت به میدان رفت در مهم ترین بازی فصل مقابل 
پدیده مشهد در تهران جای خود را به سیدمهدی رحمتی داد تا به 
نوعی عدم اطمینان وینفرد شفر به او قطعی شود. سپس سرمربی 
آلمانی در گفت وگوهای خود قبل از ترک ایران،  دلیل آن را قدرت 
رهبری رحمتی دانست و درخصوص حسینی در بازی برای ایران 
مقابل ترینیداد و توباگو هم مدعی شد مدافعان اصلا صدای رهبری 

او در ساختار تدافعی را نشنیده اند!
با این اظهارنظر و پس از آن تصمیم های قبلی کاملا مشخص است 
که استراتژی شفر برای دراختیار داشتن ۲ دروازه بان هم تراز در 
استقلال با مشکل مواجه شده است. این مشکلی بود که بارها نسبت 
به آن هشدار داده شده بود اما سرمربی استقلال اعتقاد داشت حضور 
۲ دروازه بان یک سطح )رحمتی و حسینی( باعث افزایش رقابت 
جدی و افزایش سطح کیفی آنها می شود. اما به نظر می رسد حتی 
اگر این صحبت شفر درست باشد ترکش های این رقابت داخلی بیش 
از سودی است که می تواند برای رحمتی و حسینی داشته باشد، ۲ 
گلری که در حالت عادی سطح خود را بالا نگه خواهند داشت و اتفاقا 
اگر در شرایط بازی کردن دائمی قرار بگیرند،  فرم بهتری برای تیم 

خود به نمایش خواهند گذاشت.
حالا حسینی از این اتفاقات ناراحت است. او که پیش تر هم استقلال 
را تهدید به جدایی کرده بود،  باز هم دنبال جدا شدن است. حتی 
گفته می شود که کی روش قبل از اعلام تصمیم نهایی با حسینی 
صحبت و دلایل خط خوردن را به او متذکر شده است. حسینی 
درصورتی برای تورنمنت های بعدی شانس بیشتری خواهد داشت 
که بتواند در ترکیب ثابت استقلال قرار بگیرد؛ اتفاقی که البته رخ 
دادنش به این سادگی ها نیست چرا که رقیبی آماده و باتجربه به 
نام مهدی رحمتی درون دروازه استقلال قرار دارد که در این فصل 

بهترین آمارها را ثبت کرده است.

پرونده و صورتحساب مالی پرسپولیس 
و استقلال که سازمان خصوصی سازی 
وزارت  طرف  از  بود،  شده  آن  خواستار 
ورزش در اختیار این نهاد قرار گرفت تا 

پروسه قیمت گذاری آغاز شود.
سازمان  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
خصوصی سازی که مسئولیت مهیا کردن 
برای واگذاری دو  قانونی  ساز و کارهای 
باشگاه پرسپولیس و استقلال را بر عهده 
به  رسیدگی  برای  گام  اولین  در  دارد، 
این موضوع خواستار ارسال پرونده مالی 
ورزش شد  وزارت  از سوی  ها  سرخابی 
چراکه اطلاع از  وضعیت صورتحساب های 
مالی و بدهی پرسپولیس و استقلال لازمه 

قیمت گذاری آنها است.

بر اساس درخواست مکتوب مطرح شده 
به وزارت ورزش، پرونده مالی دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال توسط این وزارتخانه 
برای سازمان خصوصی سازی ارسال شده 
است. این سازمان نیز با در اختیار گرفتن 
صورتحساب های مالی مورد نظر، پروسه 
قیمت گذاری سرخابی ها را به صورت 

رسمی آغاز کرده است. 
و  پرسپولیس  باشگاه  دو  قیمت گذاری 
استقلال که لازمه واگذاری آنها است، بر 
اساس اوضاع مالی، بدهی ها و قراردادهای 
آنها انجام می شود. این در حالی است که 
دو  طول  در  است  مدعی  ورزش  وزارت 
از ۹۰ درصد بدهی  سال گذشته بیش 
های دو باشگاه پرسپولیس و استقلال که 

مربوط به ۱۰ تا ۱۵ سال گذشته می شود 
پرداخت شده است. 

سازمان خصوصی سازی در بازه زمانی ۴۵ 
روز تا ۲ ماه، بررسی شرایط برای پیشنهاد 
قیمت پرسپولیس و استقلال را انجام می 

دهد. 
دادگستری  وزیر  دارایی،  و  اقتصاد  وزیر 
همراه با روسای اتاق تعاون و اتاق بازرگانی 
از اعضای هیات واگذاری هستند که حق 
که  آن  اعضای  دیگر  اما  دارند  هم  رای 
شامل دبیر هیات واگذاری یعنی رئیس 
سازمان خصوصی، وزیر ذی ربط یعنی 
وزیر ورزش، دو نماینده مجلس و نماینده 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی می شوند، 

بدون حق رای هستند.

پرونده های مالی ارسال شد؛

آغاز قیمت گذاری سرخابی ها در سازمان خصوصی سازی
معاون وزیر ورزش با اشاره به نقش بانوان 
انقلاب  عالی  شورای  از  ایران  ورزش  در 
فرهنگی، خواستار توجه بیشتری به حضور 

بانوان در ورزشگاه ها شد.
و  بیست  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
فرهنگی،  کمیسیون  نشست  ششمین 
تربیت بدنی و ورزش کشور صبح امروز 
یکشنبه با حضور مسعود سلطانی فر وزیر 
ورزش و جوانان آغاز شد. در این نشست 
محمدرضا داورزنی با اشاره به حضور فعال 
بانوان در ورزش کشور گفت: بانوان ایرانی 
در  ورزشی  مختلف  های  تیم  قالب  در 
عرصه های بین المللی شرکت می کنند، 

قهرمان می شوند و روی سکو می روند. 
کیمیا  های  موفقیت  به  اشاره  با  وی 

المپیک  در  آوری  مدال  با  که  علیزاده 
بانوان  کرد:  خاطرنشان  بود،  همراه  ریو 
ورزشکار ما با حجاب کامل فرهنگ غنی 
خود را به دنیا نشان می دهند که بارها 
مقام معظم رهبری از این بانوان تشکر 
کرده است اما سوالی که دنیا همیشه از 
مسئولان ورزش ایران دارد این است که 
چرا با وجود این که بانوان ایرانی فعالیت 
حرفه ای ورزشی دارند  ولی اجازه حضور 
در استادیوم های ورزشی برای تماشای 

مسابقات را ندارند؟
با  البته  داد:  ادامه  ورزش  وزیر  معاون 
تدابیری که در این چند سال اخیر اتخاذ 
المللی به  الزامات بین  شده با توجه به 
گونه ای تعدادی از بانوان در گوشه ای از 

استادیوم ها حضور پیدا کردند اما واقعیت 
این است که نباید بد رفتاری ها و بی 
اخلاقی ها در یک مسابقه را به کل جامعه 
ورزش و تماشاگران تعمیم دهیم. آمارها 
نشان می دهد که در مسابقات ملی هیچ 
تماشاگران  بدرفتاری  و  اخلاقی  مشکل 

وجود نداشته است.
داورزنی تصریح کرد: در بولتن فدراسیون 
تماشاگران  از  عکسی  والیبال  جهانی 
بانوی والیبال ایران را چاپ می کنند و 
می نویسند تاریخ والیبال جهان چنین 
تماشاگرانی به خود ندیده است. تیم های 
دارند  بازی  جهان  جای  هر  در  ما  ملی 
تماشاگران زن و مرد از اقصی نقاط دنیا 

حضور پیدا می کنند. 

داورزنی مطرح کرد؛

درخواست از شورای عالی انقلاب برای حضور بانوان در ورزشگاه ها

سوژه روز

گفت وگوی »دنیای هوادار« با فرشاد فلاحت زاده؛

این دوره ، بهترین فرصت
برای قهرمانی است

فرشاد فلاحت زاده با بیان این که مردم از تیم ملی انتظار قهرمانی 
در آسیا را دارند، گفت: اکنون یکی از آماده ترین تیم های پس 
از انقلاب را در اختیار داریم و همین عامل انتظار مردم را از تیم 

ملی افزایش داده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، تیم ملی فوتبال ایران 7 روز دیگر در 
اولین دیدار خود در رقابت های جام ملت های آسیا به مصاف 
یمن خواهد رفت و جام رسما برای ملی پوشان ایران آغاز خواهد 
شد. برای ارزیابی این رقابت ها و شرایط حال حاضر ملی پوشان 
گفتگویی با فرشاد فلاحت زاده ملی پوش اسبق تیم ملی ایران 

انجام داده ایم که در ادامه می خوانید:

هومن ناظمی
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»دنیای هوادار« از سریال های در حال تولید گزارش می دهد - 2

از »هیولا«  تا »فوق لیسانسه ها«

»هیولا« ساخته مهران مدیری
مدتی است که اخبار مختلفی درباره پروژه 
جدید مهران مدیری دست به دست می شوند. 
در ابتدا شایعات بر این اساس بودند که مهران 
مدیری قصد ساخت »شب های برره ۲« را دارد. 
بعد از مدتی مشخص شد که پروژه ی جدید 
خانگی  نمایش  شبکه  برای  مدیری  مهران 
ساخته خواهد شد. حال به تازگی و بنابر اخبار 
جدید سینمای ایران، مشخص شده است که 
نام سریال جدید مهران مدیری »هیولا« است. 
این سریال که پانزده قسمت خواهد داشت و در 
شبکه نمایش خانگی تولید خواهد شد، پیمان 
قاسمخانی را به عنوان سرپرست نویسندگان 
دارد. تولید »هیولا« مدتی است که آغاز شده 
و اولین قسمت های آن نیز در اواخر اسفند ماه 
توزیع خواهند شد. طبق اخبار، فرهاد اصلانی 
قرار است به عنوان بازیگر نقش اصلی ایفای 

نقش کند.
خود »مهران مدیری« در متنی که منتشر 
شده بود به صراحت اعلام کرد که »هیولا 
می تواند یک شاهکار باشد و تصور می کنم 
اثری تحسین بر انگیز در راه باشد.«  فرهاد 
اصلانی، مهران مدیری ، شبنم مقدمی، گوهر 
بحرانی،  محمد  خداداد،  شیلا  خیراندیش، 
سیما تیرانداز،  میرطاهر مظلومی، نیما شعبان 
محدث،  فرزین  مهرآوران،  اله  عزت  نژاد، 
افشین زینوری، محسن قاضی مرادی و... از 

جمله بازیگران این سریال خواهند بود.

»مرّ قانون«
ساخته علیرضا نجف زاده

این سریال به کارگردانی مشترک محمد 
و  زاده  نجف  علیرضا  و  لطیفی  حسین 
شنبه)۸ دی ماه( در اولین لوکیشن خود 
که در استودیوی برنامه »حالا خورشید« 
در  قانون«  »مرّ  سریال  کلید  خورد.  بود، 
تهیه  مهام  مهران  توسط  قسمت   ۱۵
و  پیام  امیرعباس  را  این سریال  می شود. 
مهدی روشن روان می نویسند. اولین روز 
کاراکتر  حضور  سکانس  با  تصویربرداری 
کمال شهری مدیر ارشد یکی از وزارتخانه 
ها با بازی هدایت هاشمی در یک برنامه 

تلویزیونی آغاز شد.
مهران مهام تهیه کننده این سریال درباره ی 
داد:  توضیح  قانون«  »مُرّ  سریال  محتوای 
با  مفرح  فضایی  در  قانون«  »مُرّ  سریال 
موقعیت هایی کمدی با بازی مرجانه گلچین، 
یوسف  غفوریان،  مهران  هاشمی،  هدایت 
تیموری، ناهید مسلمی، شیدا خلیق، مهشید 
کریم  رجبی،  مهران  ملکی،  دلسا  ناصری، 
قربانی و ... برای نوروز سال آتی و آنتن شبکه 

سه تولید می شود.

»فوق لیسانسه ها« 
ساخته سروش صحت

سریال لیسانسه ها به کارگردانی سروش صحت 
با بازی امیرحسین رستمی ، امیرکاظمی و 

هوتن شکیبا در دو فصل اول با استقبال زیادی 
از سوی مخاطبان مواجه شد. فصل سوم این 

سریال با نام فوق لیسانسه ها در راه است. 
رضا جودی در پاسخ به این سوال که خود 
شما به عنوان تهیه کننده سریال نقاط مثبت 
ما  اظهارداشت:»  بینید؟  را در چه می  اثر 
به  بسیاری  توجه  نگارش سریال  زمان  در 
معضلات دست به گریبان جوانان داشتیم 
و در این زمینه کنکاش بسیاری کرده ایم 
و حتی می توانم بگویم که دل و روده این 
مشکلات را وسط ریخته ایم تا درک درستی 
قطعا  باشیم.  داشته  موجود  معضلات  از 
اضافه  سریال  به  جدیدی  های  شخصیت 
خواهند شد ولی در کل همه بازیگرانی که 
می  کار  در  بودند،  گذشته  های  فصل  در 
مانند. قرارداد نگارش فصل سوم این سریال 
با نام »فوق لیسانسه ها« برای شبکه سه 
بسته شده است.این مجموعه هم در ادامه 
دو فصل قبلی است و طرح آن تصویب و 
سروش  کارگردانی  به  هم  نگارش  قرارداد 

صحت بسته شده است.«
»لیسانسه ها«  سریال  بازیگر  کاظمی  امیر 
نام  با  سریال  این  فصل جدید  تولید  درباره 
»فوق لیسانسه ها« که قرار است به کارگردانی 
سروش صحت کلید بخورد گفت: سریال »فوق 
لیسانسه ها« قطعا امسال وارد تولید می شود 
و احتمال دارد بعد از به پایان رساندن فیلم 
سینمایی که سروش صحت درگیر ساخت 

آن است در اسفندماه وارد تولید سریال شویم.
با اشاره به تغییرات داستانی اظهار  کاظمی 
کرد: سریال »فوق لیسانسه ها« با یک فاصله 
زمانی نسبت به »لیسانسه ها« تولید می شود 
که این فاصله زمانی ۲ ساله در قصه هم وجود 
دارد بنابراین صحبت هایی که فعلا داریم بر 
این مبناست که قصه و شخصیت ها تغییرات 

عمده ای داشته باشند.

»بهترین سال های زندگی ما«
ساخته احمد کاوری

علیرضا کمالی، بهنام تشکر، هدایت هاشمی، 
برزو ارجمند، رحیم نوروزی، الهام طهموری، 
نعمتی،  فرخ  سلیمانی،  علی  قائدی،  شهرام 
فریبا  سنگچاپ،  افشین  سلیمانی،  کورش 
سهی  دریامج،  فریده  نوروزی،  مینا  طالبی، 
بانو ذوالقدر، ساناز سماواتی، شهروز ابراهیمی، 
الله  فرج  خرازی،  بهراد  زاده،  شیخ  وحید 
رودساز،  کرامت  نصر،  انوش  گلسفیدی، 
حمیدرضا داوری، مهدیه کوهستانی و ... در این 

سریال بازی دارند.
این  درام تاریخی عاشقانه است و اقتباسی 
فاست  هاوارد  »مهاجران«  مطرح  رمان  از 
پرفراز  قصه ای  سریال  می شود.  محسوب 
و نشیبی را به تصویر می کشد که در ادامه 
به دهه حاضر نیز می رسد. تنوع جغرافیایی 
لوکیشن های این سریال از جمله ویژگی های 

آن است.

اکثر  که  شرایطی  در  و  شویم  می  نزدیک  سال  اواخر  به 
های  پروژه  فجر  جشنواره  نزدیکی  دلیل  به  فیلمسازان 
به  است  ممکن  اند،  رسانده  اتمام  به  را  شان  سینمایی 
سریال سازی و تلویزیون روی بیاورند. به همین دلیل آمار 
سریال های در حال تولید فصل زمستان به طور قابل توجهی 
بالا رفته است. بخشی از آن بخاطر تولید برای نوروز صدا و 
سیما و بخشی از آن هم برای شبکه نمایش خانگی توسط 
سینما گران. در قسمت قبلی به آثار در دست ساخت توسط 
فریدون جیرانی، منوچهر هادی و... پرداختیم. علاوه بر این سریال ها اما، سریال های 
مهم دیگری که مخاطبان زیادی انتظارش را می کشند، در دست تولیدند. در این بین، 
سریال سازان همیشگی تلویزیون هم هستند که بی توجه به جشنواره فجر، کارشان 

را برای این جعبه جادویی ادامه می دهند. 
»مهران مدیری«، »سروش صحت«، »محمد حسین لطیفی« و... از جمله سریال 
تولید مجموعه های  البته  و  تولید  تلویزیون هستند که پیش  با سابقیه  سازان 
جدیدشان آغاز شده است و پیش بینی می شود به محض پایان یافتن پروسه 
تولیدشان، روی آنتن تلویزیون و یا دی وی دی های شبکه نمایش خانگی پخش 
شوند. در این قسمت، قصد داریم نگاهی اجمالی به چهار سریال در دست تولید دیگر 

توسط این کارگردانان بیاندازیم.

ریحانه تاج بخش

دیزنی در صدر فروش؛
باکس آفیس آمریکا رکوردی تاریخی

به جا گذاشت
میزان فروش گیشه ای در سینمای آمریکا به بالاترین رکورد خود 
از  یکی  کام اسکور  گزارش  شرکت  به  بنا  رسید.  تاریخ  در طول 
بزرگترین شرکت های تجزیه و تحلیل رسانه های جهان، سه روز 
مانده تا شروع سال جدید میلادی، تحلیل داده ها نشان می دهد که 
سینمای آمریکا و در راس آن امپراطوری هالیوود، کار خود در سال 
۲۰۱۸ را با رسیدن به رکورد فروش ۴۱.7 میلیارد دلاری به پایان 
خواهد برد و این بهترین عملکرد صنعت سینمای آمریکا در طول 

تاریخ محسوب می شود.
بنا بر این تحلیل ها باکس آفیس داخلی آمریکا امسال با ۱۱.۹ 
میلیارد دلار فروش، افزایشی 7 درصدی نسبت به سال ۲۰۱7 
را تجربه کرد و حضور تماشاگران نیز ۴ درصد از سال قبل بیشتر 
شده است. فروش خارج از آمریکای شمالی نیز پرونده امسال خود 
را را با رقم ۲۹.۸ میلیارد دلار خواهد بست تا نسبت به سال 
گذشته افزایش نامحسوس یک درصدی را شاهد باشد. با ترکیب 
این ۲ داده این طور می توان نتیجه گرفت که فروش جهانی 
سینمای آمریکا نسبت به سال گذشته نزدیک به ۲.7 درصد 

افزایش داشته است.
امسال یکی از معدود سال هایی بود که رشد فروش گیشه ای در 
از باکس آفیس خارج از مرزهای آمریکای شمالی  داخل آمریکا 

پیشی گرفته است.
کمپانی دیزنی که سال آینده استودیوی فاکس را نیز به طور کامل 
تحت تملک خود در می آورد، با تصاحب ۲7 درصد از حجم فروش 
بازار داخلی آمریکا رکوردی خیره کننده از خود به جا گذاشت و 
در حال حاضر فروش جهانی تولیدهایش در سال ۲۰۱۸ از مرز 7 
میلیارد دلار گذشته است و این دومین بار در طول تاریخ است که 
یک کمپانی به این رکورد می رسد؛ دفعه نخست نیز این افتخار از 

آن کمپانی دیزنی بود.
در مجموع این رکوردشکنی به کمک فروش خوب گلچینی از 
فیلم ها، خصوصا تولیدات آخر سال استودیوهای مختلف به دست 
آمده است. در صدر این فیلم های پر فروش »انتقام جویان: جنگ 
ابدیت« و »پلنگ سیاه« هر ۲ از تولیدهای مارول/ دیزنی، » دنیای 
ژوراسیک: سقوط پادشاهی« از یونیورسال، »شگفت انگیزان۲« از 
دیزنی/ پیکسار و در نهایت فیلم پرفروش سونی یعنی »ونوم« 

قرار دارند.
با این حال نباید فراموش کنیم که »آخرین جدای«، »روگ وان« 
و »نیرو برمی خیزد« به عنوان بزرگ ترین فیلم های کریسمس سه 
سال گذشته، فقط ۲ برابر درآمد روز افتتاحیه  شان کسب کردند، اما 
در نهایت هیچ مشکلی نداشتند. فرقِ بزرگی بین اینکه »روگ وان« 
در آخرهفته ی افتتاحیه اش فقط ۲ برابرِ درآمد روز افتتاحیه اش 
کسب کند با چنین آماری برای »بتمن علیه سوپرمن« در ماه 
کریسمسی  فیلم های  که  است  این  فرقشان هم  و  دارد.  مارس 
خودشان را در درازمدت نشان می دهند. بنابراین این احتمال وجود 
دارد که طرفداران هاردکور دی سی در روزهای پنج شنبه و جمعه 
به تماشای »آکوآمن« رفته اند و عموم مردم برای دیدنِ فیلم تا 

کریسمس صبر خواهند کرد.

خبر

در باب معایب جشنواره فیلم فجر
اکران گسترده

در ایران آن قدر همه چیز تبدیل به عادت شده است، که تغییر آن 
نیاز به یک حرکت انقلابی و بزرگ دارد و به دلیل نیاز داشتن به 
یک جرئت و شجاعت فولادین، خیلی کم پیش می آید که عادت 
های غلط بر چیده شود و اتفاقات تازه جایگزین آن شوند. متاسفانه 
فرهنگ ایران نیز از این قافله عقب نمانده است و در هر نقطه آن 
می توان یک ناکار آمدی اساسی پیدا کرد. یکی از بهترین نمونه 
های حال حاضر آن، همین جشنواره سینمایی فجری است که 
بزودی دوره جدید آن آغاز می شود و همگی خوش و خرم از 
برگزاری جشنواره فجر فیلم هایشان را اکران می کنند. احتمالا باز 
هم جایزه گیرنده ها خوشحالند و آن هایی که در فصل جوایز بی 
نصیب مانده اند، داد بی عدالتی و اتهام داوران به سفارش را سر می 
نهند تا برای مدتی تیتر یک تمامی روزنامه ها و اخبار باشند شاید 

کمی از زخم هایشان بکاهد.
از اولین دوره جشنواره فجر تا کنون، »اولین« اکران تمامی فیلم 
های متقاضی در این جشنواره بوده است و فیلم ها به مدت ده 
روز به صورت کاملا فشرده اما با تعداد نمایش ها و سالن های پر 
تعداد روی پرده سینماها می رفتند و پس از این ده روز جوایز اهدا 
می شدند. به نظر بنده، کاری عبث تر از این نمی تواند برای یک 
جشنواره وجود داشته باشد ! مدل جشنواره فجر ما چیزی تلفیق 
شده از جشنواره های آمریکایی و اروپایی است. آن بخش »اولین« 
اکران را از اروپایی ها گرفته ایم و بخش »اکران گسترده« را از 
آمریکایی ها اما در هیچکدام هم وفادار نمی مانیم و در نتیجه موفق 
عمل نمی کنیم. اتفاقی که در جشنواره های بزرگی مثل »کن« یا 
»ونیز« می افتد، این است که فیلم ها تنها یک الی دو بار اکران می 
شوند تا تعداد تماشاگران آن از یک حدی تجاوز نکند و به فروش 
فیلم لطمه ای وارد نکند. و اتفاقی هم که در آمریکا می افتد، این 
است که فیلم وقتی اکرانشان به طور کامل انجام شده است، در روز 
جشنواره تنها جوایز اهدا می شود و خبری از اکران مجدد نیست.

جشنواره سینمایی فجر اما، نه تنها به فروش آینده خود فیلم ها 
ممکن است خدشه وارد کند، بلکه دیگر فیلم های روی پرده که 
همزمان با جشنواره فجر در حال اکران هستند را هم نابود می کند 
و عملا فروش آن ها را به حداقل می رساند. یک جور »خودزنی« 
ساختاری در فروش فیلم ها به سبب برگزاری جشنواره فجر 
سینمای ایران را احاطه کرده است. چه اشکالی دارد که جشنواره 

فجر را مانند »کن« و »برلین« و... محدود تر برگزار کنیم؟
خواهیم  فجر  جشنواره  ساختاری  ایرادات  دیگر  به  آینده،  در   

پرداخت.

خبر

عراق ؛ گربه سیاه ایران !
برای ما عراق یادآور خیلی چیز هاست که در گذر 
زمان تفاوت های زیاد کرده است. یه زمان ما را یاد 
جنگ هشت ساله ایران و عراق می انداخت که هر 
بار شنیدن نامش، آژیر خطر و پناهگاه و ضد هوایی 
را در ذهن ما تداعی می کند. بعد تر اما، خاطرات 
خوش »اعدام صدام حسین« و دستگیری او بود که 
ایران را به عراق پیوند می زد. اما حالا، چند سالی 
هست که نام عراق با گروه های تکفیری و »داعش« 

گره خورده است. 
حساس،  و  تاریخی  های  برهه  این  تمام  در  اما 
»فوتبال« مانند یک چاشنی عجیب و گنگ، طعم 
گس غذاهای دستپخت عرب ها را طعم تازه می 
بخشید ؛ درست مانند موسیقی متن یک فیلم 
ترسناک که بر التهاب ماجرا می افزاید. اولین بار، 
این موسیقی متن در دوران جنگ با صعود عراق 
به جام جهانی و ناکامی ایران در رسیدن به این 
تورنمنت بزرگ فوتبالی نواخته شد. یک سال پس 
از جنگ با بازی دو تیم در جام »صلح و دوستی« 
و شکست ایران دوباره تکرار شد. جالب اینجاست 
که در برخورد های دو تیم، حادثه سازان عراقی 
در تلاطم های سیاسی کشورشان گرفتار شدند. از 
»عمو بابا« سرمربی وقت عراق در دیدار مقدماتی 
برتری عرب  ایران که  جام جهانی ۱۹۹۴ مقابل 
ها به پایان رسید تا »احمد راضی«، مشهور ترین 
فوتبالیست عراقی که زننده تک گل آن ها در جام 

جهانی هم بود، همگی به یک نوع با سیاست گره 
خوردند. »بابا« در جنگ با آمریکا کشته شد و راضی 
هم نماینده حزب توافق عراق شد. »راضی« وقتی 
گل خود را به بلژیک زد، کشورش در حال جنگ 

نابرابر با ایران بود.
سال ها بعد اما، وقتی بر اثر حمله ویران کننده 
آمریکا به خاک عراق این کشور با خاک یکسان 
شده بود و غربی ها از این کشور خارج نمی شدند، 
فوتبال بار دیگر خلاف جریان زندگی حرکت کرد 
اردوی عراقی ها  به  را  تلخی، شادی  به جای  و 
تا فینال جام  با گلزنی و پیشروی  برد. چگونه؟ 
ملت های آسیا در سال ۲۰۰7 و البته قهرمانی 
این کشور در این تورنمنت بزرگ آسیایی. »یونس 
محمود« یک تنه با گل هایش عراق را تا فینال 
برد و با گل او بود که آن ها قهرمان شدند. به زعم 
خیلی ها این جام با سیاسی بازی به سمت بغداد 
روانه شد اما هر چه که بود هیچکس نمی توانست 

آن را پس بگیرد.
پیش بینی می شد با این قهرمانی، فوتبال عراق 
پیشرفت کند اما با بحران های سیاسی بوجود آمده، 
کار حتی به تعطیلی لیگ هم کشیده شد. عراق اما 
باز هم عراق ماند و گربه سیاه فوتبال ایران شد. 
یادمان نمی رود جام ملت های آسیای قبلی را که 
در ضربات پنالتی ما را از گردونه رقابت ها کنار زدند. 
حالا آن ها با هدایت »کاتانچ« و با یک تیم جوان 
راهی امارات خواهند شد و شک نکنید که باز هم 

می توانند برای ایران دردسر ایجاد کنند.
تا اینکه در سال ۲۰۰۰، با گل علی دایی بود که 

طلسم نبردن عراق برای ما ایرانیان شکسته شد.
ویتنام ؛ از جنگ با آمریکا تا میزبانی جام 

ملت ها
وقتی اسم ویتنام به گوش میرسه، اولین چیزی 
که در ذهن شکل میگیره جنگ بیست ساله این 
با آمریکاست. جنگی که  کشور آسیای شرقی 
به تبع آن میلیون ها آدم کشته شدند و البته 
تمامی زیر ساخت ها و دستاورد های این کشور 
در حوزه فوتبال را نابود کرد. حتی همان معدود 
کارهایی که قبل از جنگ برای سرمایه گذاری 
فراموشی  به  بودند،  داده  انجام  هم  فوتبال  در 
و  جنوبی  ویتنام  جنگ  از  پس  شد.  سپرده 
شمالی با یکدیگر متحد شدند و دوباره با همان 
سرمایه  فوتبال  روی  »سوسیالیستی«  رویکرد 
گذاری کردند. مربی های بزرگی مانند »اسکار 
های  استادیوم  و  گرفتند  به خدمت  را  تابارز« 

مجهز ساختند.
اما در سال ۲۰۰7  فوتبال ویتنام  اوج پیشرفت 
بود که توانستند میزبانی مشترک جام ملت های 
آسیا را به دست بیاورند و مردم دنیا را بیش از 
پیش با کشور خود آشنا کنند و نشان بدهند دیگر 
یک کشور جنگ زده نیستند. آن ها در همین 
تورنمنت موفق شدند با شکست امارات و قطر، 
پس از ژاپن به عنوان تیم دوم از دور گروهی صعود 

کنند. هر چند در مرحله بعد از پس عراق قهرمان 
بر نیامدند و ماجراجویی تیم »آلفرد ریدل« در 

همانجا به پایان رسید.
برای  فوتبال  جذابیت  ظاهرا  اما   ۲۰۰7 از  پس 
ویتنامی ها رنگ باخت و آن ها به سرمایه گذاری 
در مسائل دیگر روی آوردند. تا اینکه دوباره در سال 
های گذشته، فوتبال در این کشور جانی تازه گرفته 
است با هدایت »پارک« کره ای آن ها هشت بازی 
متوالی است که شکست نخورده اند. قضاوت درباره 
آن ها کمی زود است اما همه چیز بزودی مشخص 

خواهد شد.

یمن ؛ یک ماه بدون جنگ !
شده  نوشته  ها  ایرانی  ما  پیشانی  رو  ظاهرا 
کنیم  پیکار  کشورهایی  با  باید  دائما  که  است 
را چشیده  تلخ جنگ  مانند خودمان طعم  که 
ندارند.  خوشی  روز  و  حال  مردمشان  و  اند 
خواهد  »یمن«  همین  قطعا  هم  جدیدترینش 
بود ؛ یکی از مظلوم ترین و درحال حاضر فقیر 
ترین کشور های دنیا. درست مثل ویتنام آن ها 
هم یک زمانی با پسوند »شمالی« و »جنوبی« 
از هم گسسته بودند. کشوری که الان به دست 
عربستان درحال غارت شدنه و تبدیل به حیاط 
خلوت عرب ها شده، روزگاری بین سال های 
۱۹۶۲ تا ۱۹۹۰ دارای دو بخش شمالی و جنوبی 
از هم مجزا بوده است. آن ها حتی یک بار هم 

پس از اتحاد درگیر جنگ داخلی شده بودند و 
جنوبی ساز جدایی دوباره کوک کرده بودند اما با 
برتری شمالی ها همه چیز دوباره رنگ اتحاد در 
یمن گرفت. فوتبال یمن اما سال ها بود که مانند 
کشورش حال و روز خوشی نداشت و بعد از دو 
دوره حضور متوالی در مسابقات آسیایی، دیگر 
رنگ هیچ تورنمنت مهمی ندیده بود و داشت 

یک محور تدریجی را تجربه می کرد.
حالا اما، یمن جنگ زده قرار است اولین حضور 
خود را در جام ملت های آسیا تجربه کند. فوتبال 
یمن هیچ گاه تیتر یک هیچ اخباری نبوده است 
اما در این سال ها تا دلتان بخواهد از کشتار زنان 
و کودکان یمنی در روزنامه ها و جراید خبر وجود 
دارد. کشوری که روزگاری »عربستان خوشبخت« 
نامیده می شد و شکوه و جلال وصف ناشدنی ئی 
ویرانی  به دست عربستان در حال  داشت، حالا 

کامل است.
مگر اینه فوتبال یک بار دیگر روی »شگفتی« را 
این بار نشان یمنی ها بدهد و برای یک ماه که 
شده از مردم یمن را غرق در شادی بکند. هرچند 
»یان کوتزیان« اسلواک و شاگردانش اگر هر نتیجه 
ای در امارات بگیرند نمی توان خیلی به آن ها 
انتقاد کرد و صعود از گروهی مشتکل از ایران و 
عراق و ویتنام، دست نیافتنی به نظر می رسد اما 
فوتبال ثابت کرده است که هیچ گاه قابل پیش 

بینی نیست.

با انتشار لیست تمامی تیم های حاضر؛
 لژیونرخیزترین و لژیونر گریزترین 

تیم های جام ملت ها
تمامی ۲۴ تیم حاضر در رقابت های جام ملت های آسیا لیست 
نهایی و ۲۳ نفره خود را برای حضور در هفدهمین دوره این رقابت 

ها اعلام کرده اند.
نکته جالب توجه در لیست اعلام شده توسط تیمها این است که 
برخی تیمها، به کلی از نفراتی تشکیل شده اند که در در لیگ 
های داخلی توپ می زنند و هیچ لژیونری ندارند و در سوی مقابل 
تیمهایی که بدنه اصلی شان از بازیکنانی تشکیل شده که اکثرا در 

لیگ های خارجی توپ می زنند.
در مسابقات پیش رو ۶ تیم هیچ لژیونری ندارند که یکی از این تیمها، 
هم گروهی ایران است. تیم ملی ویتنام به همراه تیمهای امارات، 
قطر، عربستان، هند و چین تمامی نفراتشان در لیگ کشورشان 
بازی می کنند. به عبارتی دیگر یک چهارم تیمهای حاضر در امارات 
لژیونر ندارند. در ترکیب تایلند هم تنها یک بازیکن در خارج از کشور 

مشغول است و الباقی در تیمهای داخلی بازی می کنند.
در سوی مقابل تیم ملی استرالیا بیشترین تعداد لژیونر را دارد. از 
۲۳ بازیکن دعوت شده از سوی گراهان آرنولد تنها سه نفر در لیگ 
استرالیا موسوم به A لیگ توپ می زنند. بعد از کانگوروها ،سوریه 
۱7 بازیکن لژیونر دارد و رتبه سوم مشترکا به کره جنوبی و یمن 

اختصاص دارد که ۹ بازیکن داخلی دارند.
تیم ملی ایران هم در لیست خود یک بالانس جالب توجه را می 
بیند. یازده بازیکن داخلی و ۱۲ بازیکن لژیونر در لیست کی روش 
به چشم می خورند و از این حیث ایران نوزدهمین تیم به شمار 

می رود و تنها ۶ تیم مثل و یا بیش از ما بازیکن لژیونر دارند.
از میان حریفان ایران اما نکته جالب در مورد تیم ملی ویتنام وجود 
دارد . یکی از رقبای ایران در جام ملت های آسیا خواهد بود. این 
تیم در تاریخ ۲۲ دی ماه و از ساعت ۱۴:۳۰ دقیقه به مصاف 

شاگردان کی روش خواهد رفت.
پارک هانگ سئو سرمربی کره ای تیم ویتنام لیست ۲۳ نفره خود 
را برای جام ملت ها اعلام کرد. نکته جالب درباره این لیست آن 
است که تمام بازیکن زیر سی سال سن دارند و مسن ترین بازیکن 

تنها ۲۸ سال سن دارد.
دیگر نکته جالب درباره لیست تیم ویتنام این است که همه 
نفرات فراخوانده شده، در لیگ داخلی این کشور عضویت دارند. 
تیم هانوی ویتنام با 7 نماینده بیشترین سهم را در بین نفرات 

دعوت شده دارد.
تران مینو وونگ ستاره خط میانی ویتنام که از مصدومیت رنج می 
برد در لیست نهایی حضور دارد. تعدادی از این بازیکنان در تیم 
زیر ۲۳ ساله های ویتنام در بازی های آسیایی هم حضور داشتند 

که چند ماه پیش به رتبه چهارم این رقابت ها دست پیدا کردند.

خبر

آشنایی با هم گروهان ایران ؛

کشورهایی از جنس جنگ !
کمتر از ده روز دیگر تا آغاز کار ایران در جام ملت های آسیا در امارات 
باقی مانده است و ما در گروه پنجم با »عراق«، »ویتنام« و »یمن« هم 
گروه شده ایم. تیمی که برای قهرمانی بسته شده است نباید هیچ 
حریفی را دست کم بگیرد و خودش را در مرحله گروهی از پیش صعود 
کرده محسوب کند. مخصوصا تیم هایی مانند عراق که همواره گربه 
سیاه ایران بوده اند و توانستند کار را برای ما دشوار کنند. هیچ بعید 
نیست که این بار هم ما را در جدال صدرنشینی کنار بزنند. ویتنام و 
یمن نیز علی رغم گمنام بودن، به هیچ عنوان تنها برای تماشا پای در این تورنمنت نگذاشته اند و 
برای حداقل سومی خواهند جنگید و شک نکنید همین مساله انگیزه آن ها در دیدار مقابل ایران 

دو چندان خواهد کرد.

محمدحسین سیفی


